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‘Birlikte güzel
bir beş sene’
İZMİR Büyükşehir Belediyesi’nin Nisan
ayı olağan meclis toplantısının birinci
birleşimi İzmir Büyükşehir Belediye
Başkanı Dr. Cemil Tugay'ın başkanlığında
yapıldı. Büyükşehir Belediye Başkanı
Cemil Tugay, “Birlikte güzel bir 5 yıl
geçirmeyi, iz bırakacak güzel çalışmalar
yapmayı yürekten diliyorum. Hoş
geldiniz, hepimize hayırlı olsun” diye
konuştu. � 7’de
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BÜYÜKŞEHİRBelediyesi’nin beşincisini
düzenleyeceği Maratonİzmir, 21 Nisan
Pazar koşulacak. İzmir İl Emniyet
Müdürlüğü’ne bağlı Trafik Denetleme
Şube Müdürlüğü ekipleri,
güzergahlarda yapılan düzenleme 
ve değişiklikler hakkında 
İzmirlileri uyardı. � 3’te
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Mermerin kurmayları
29. kez Marble’a geldi

MARBLEİzmir-
Uluslararası Doğaltaş ve
Teknolojileri Fuarı, 29’uncu
kez kapılarını açtı. İzmir
Valisi Süleyman Elban, "Bu
fuar her geçen yıl büyüyor.

Bunun arkasında İzmir
Büyükşehir Belediyesi’nin
katkısı var. Bu fuarın ilimize
hayırlar getirmesini
temenni ediyorum" diye
konuştu. � 9’da

İsrail mi, İran mı 
kazandı? 

KADİR UĞUR

medyaup@gmail.com
7

VAHAP DABAKAN

vdabakan@gmail.com
4

İran-İsrail çatışmasının
sonuçları ne olur?

İZMİRAşkına Derneği son
müzikaliyle Adana Portakal Çiçeği
Karnavalı’na gidiyor. 60 kişilik
kadroyla sahneledikleri “İzmir
Aşkına Sokağın Kadınları” adlı
çalışmayla büyük beğeni toplayan
müzikal gösterim, ilk kez
uluslararası sahnede olacak.� 12’de
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ULUSLARARASI İZARTİST Derneği’nin
öncülüğünde Sanat Günleri başladı.
Dernek, ‘Çığlık’ temalı doğa sergisiyle
sanatseverleri buluşturdu. 
Serginin küratörü Muzaffer Bektaş 
(Mona Muzo), projenin amacının
doğanın çığlığına ses olmak
olduğunun altını çizdi. � 12’de
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ASGARİücretliye
ara zam
olmayacağını
belirten Çalışma
ve Sosyal
Güvenlik Bakanı
Vedat Işıkhan,
“Öyle bir şey
gündemimizde
yok" dedi. � 9’da

Selçuk’ta dere
tepe tertemiz 
TÜRKİYE'NİNönemli
turizm kentlerinden biri
olan ve her yıl yerli-
yabancı binlerce kişinin
akınına uğrayan Efes
Selçuk'ta, yaz sezonu
hazırlıkları tamamlandı.
Belediye ekipleri, tüm
cadde, sokak ve tarihi
alanlarda titiz bir çalışma
yürüterek kenti sezona
hazırlıyor. � 6’da

CUMHUR İTTİFAKI
muhalefete hazır
CUMHUR İttifakı Grubu; seçimlerin
ardından ilk Büyükşehir Belediye Meclisi
öncesinde, AK Parti İzmir İl Başkanı Bilal
Saygılı ve MHP İzmir İl Başkanı Veysel
Şahin’in de katıldığı bir toplantı
gerçekleştirdi. AK Parti İl Başkanı Bilal
Saygılı; İzmir halkının kendilerine verdiği
muhalefet etme yetki ve sorumluluğuna
ilişkin takvimin başladığını belirtti.� 4’te

NİHAT
AK

SEHER
ONAY

SAFANUR
ÖZTÜRK

İZMİR AŞKINA EKİBİ
PORTAKAL DİYARINDA
İZMİR AŞKINA EKİBİ
PORTAKAL DİYARINDA
İZMİR AŞKINA EKİBİ
PORTAKAL DİYARINDA
İZMİR AŞKINA EKİBİ
PORTAKAL DİYARINDA
İZMİR AŞKINA EKİBİ
PORTAKAL DİYARINDA
İZMİR AŞKINA EKİBİ
PORTAKAL DİYARINDA
İZMİR AŞKINA EKİBİ
PORTAKAL DİYARINDA
İZMİR AŞKINA EKİBİ
PORTAKAL DİYARINDA
İZMİR AŞKINA EKİBİ
PORTAKAL DİYARINDA
İZMİR AŞKINA EKİBİ
PORTAKAL DİYARINDA
İZMİR AŞKINA EKİBİ
PORTAKAL DİYARINDA

Muzaffer
Bektaş

Muzaffer
Bektaş

Muzaffer
Bektaş

Muzaffer
Bektaş

Muzaffer
Bektaş

Muzaffer
Bektaş

Muzaffer
Bektaş

Muzaffer
Bektaş

Muzaffer
Bektaş

Muzaffer
Bektaş

Muzaffer
Bektaş

Bilal
Saygılı Veysel

Şahin

Filiz
Ceritoğlu

Sengel

Süleyman
Elban

Süleyman
Elban

Süleyman
Elban

Süleyman
Elban

Süleyman
Elban

Süleyman
Elban

Süleyman
Elban

Süleyman
Elban

Süleyman
Elban

Süleyman
Elban

Süleyman
Elban

Vedat
Işıkhan
Vedat

Işıkhan
Vedat

Işıkhan
Vedat

Işıkhan
Vedat

Işıkhan
Vedat

Işıkhan
Vedat

Işıkhan
Vedat

Işıkhan
Vedat

Işıkhan
Vedat

Işıkhan
Vedat

Işıkhan

Ödemiş, önemli bir fuara evsahipliği yapıyor. Tarım, Hayvancılık
Makinaları, Teknolojileri ve Yem Fuarı bugün kapılarını açıyor
ÇİFTÇİNİN ihtiyaç duyduğu her türlü donanım,
geniş ürün gamı, son teknolojik ürünler ve
inovasyon konusundaki tüm farklılıklar
ziyaretçilerin beğenisine sunuluyor. Ödemiş
Ticaret Borsası Çok Amaçlı Fuar Alanı’nda

bugün başlayan fuar dört gün sürecek. Fuara,
sektörün öncüsü 100’ün üzerinde firma
250’den fazla markasıyla katılıyor. 21 Nisan’a
kadar açık kalacak fuar 10.00-20.00 saatleri
arasında ziyaret edilebilecek. � 9’da
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“BİLGİLERİ YETERSİZ”

Doğan
Yaşar Arif Ali

Cangı 

Çamlı Barajı için yayımlanan rapora göre İzmir bir baraja daha kavuşacak. Ancak
altın madeninin neden olabileceği içme suyunu kirletme ihtimali düşündürüyor

!SU YERINE ZEHIR
ICMEYIZ DEGIL MI 
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MEMDUH
GÜNEY 

“DSİ ENGEL OLMUŞTU”
HAZIRLANAN raporun detaylarını aktaran
avukat Arif Ali Cangı önceki raporları hatırlattı.
Cangı, “Geçmiş yıllarda Çamlı Barajı’nın
yapımına DSİ’nin olumsuz görüşleri engel
olmuştu. Ancak geçtiğimiz yıl DSİ olumlu rapor
verdi, bugünkü raporun temelini hazırladı.
Önceki raporlarda altın madeninin suyu kirletme
riski olduğu gerekçesiyle  barajın yapımı
engellendi. Şu anda gördüğümüz kadarıyla İZSU
ve DSİ hem altın madeninin hem de barajın
birlikte var olabileceğini belirtiyor” diye konuştu.

AVUKAT Cangı, “Bölgede bulunan altın
madeninin Çamlı Barajı’na olumsuz bir etkisi
olup olmayacağına dair bilgiler çok yetersiz.
Rapordaki altın madeniyle ilgili veriler güncel
olmayan ve web sayfasından alınmış bilgiler. Bu
raporda altın madeninin Çamlı Barajı’nı etkileyip
etkilemeyeceği incelenmiş değil” diye konuştu.
İklim bilimci Prof. Dr. Doğan Yaşar da, “İliç’te
yaşadığımız olaydan örnek almalıyız. Artık İzmir
suyuna kavuşacak diyebilmeliyiz. Yapılabilecek
olan her yere baraj yapmalıyız” dedi.  � 3’te
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Baharın gelmesiyle birlikte doğa
uyanırken, kedi ve köpeklerin de
davranışlarında bazı değişiklikler

görülebilir. Sıcak hava, böcekler ve güneş ışığı
gibi faktörler evcil hayvanların rahatını
etkileyebilir. Ancak, uygun önlemler alarak
patili dostlarımızın; bayram tatilinin ve bahar
aylarının keyfini çıkarmasını sağlayabilirsiniz.

Yoğun sıcakların hayvanlarda beyin
kanaması ve kalp krizi başta olmak üzere,
çeşitli rahatsızlıklara sebebiyet verebileceğini
belirten Uğur Selin Çelikten, bu riskleri aza
indirmek ve hayvanları sıcağın olumsuz
etkilerinden korumak için nisan ayından
itibaren patili dostlarımızın bol bol su
içtiğinden emin olalım ve bahsedeceğimiz
önlemleri alalım uyarısında bulundu.

Veteriner hekim Uğur Selin Çelikten
bayram tatilinde patili dostlarımızın
psikolojisini düzeltmek ve ailecek mutlu bir
şekilde bahar coşkununu yaşamak için
ipuçlarını şöyle sıraladı:

PİSİ PİSİ OTU
Havaların ısınmasıyla küçük dostunuz

güneşin tadını çıkarmak isteyebilir onunla
uzun doğa yürüyüşlerine çıkabilirsiniz. Ancak
baharın gelişiyle birlikte pisi pisi otları
çıkmaya başlar. Bu otlar köpeğinizin kulağına
kaçabilir, patisine batabilir, gözüne girebilir ve
vücutlarına saplanabilir. Pisi pisi otu, şekli
itibariyle girdiği bölgeden daha da derin
dokulara ilerleme eğilimi gösterir. Derinin alt
tabakalarına hızla nüfus edebilir, ama geri

çıkamaz. Bu yüzden oldukça tehlikelidir.
Battığı yerde uzun süre kalabildiği için pisi
pisi otunun kendisini bulmak çok zor olabilir.
Kulağa kaçtığında hasta kafasını otun girdiği
kulağa doğru eğer, kulağı sarkar ve kulağına
dokundurtmaz. Sağırlığa neden olabilen pisi
pisi otu, patiye battığında topallık, iltihaplı
akıntı, şişlik, ortopedik problemler neden
olabilir. Ağıza dudaklara, diş etlerine, deriye
ve diğer yumuşak dokulara batarak ise irinli
apselere sebep olur. Pisi pisi otundan
dostlarımızı korumanın ilk yolu bu otların
bulunduğu bölgelerde dostlarımızı
gezdirmemektir. Eğer gezdirildiyse gezinti
bittikten sonra tüm vücudu, parmak araları,
kulakları, ağzı, tüylerinin arası kontrol
edilmeli, eğer gezinti sonrası semptom
görülürse pisi pisi otundan şüphe edip hemen
bir veteriner kliniğine gidilmelidir.

Havalar ısınınca
evlerimizde tüm pencereleri
açarız ve en ufak bir esintinin
getirdiği ferahlığı ararız.
Küçük dostlarımız her ne
kadar pencerelere temkinli
davransalar da günün birinde bir
kuş görüp veya sokakta bir hayvan
görüp pencereden atlayabilirler. 5
yaşında bir kedinin 5 yıldır pencereden
atlamaması hiç atlamayacağı anlamına
gelmez. Kedi veya köpekler bazen dengesini
kaybedip düşebilirler. Yüksekten düşme anlık
bir olaydır ve özellikle 4.-5. Katta olan evlerde
daha da hayati risk arz eder. Kemik kırıkları,
iç kanama, akciğerlerde ödem, akciğerlerde
kanama, kafa travmaları gibi tehlikelerin yanı
sıra yüksekten düşmeyle birlikte karaciğer
enzimleri yükselir ve karın boşluğundaki
organlarda da ani basınca bağlı olarak
hasarlar oluşur. Bu durumda hiç beklemeden
bir veteriner kliniğine gitmek ve hastada
sorun yok gibi gözükse dahi gerekli görülen
müdahaleler yapılıp en az 2 gün boyunca
müşaade altında kalmalıdır. Çünkü camdan
atlama vakalarında başta bir şey yok gibi
gözükse de, sonradan vücut içi basınçlar
değişebilir sinsi seyreden kanamalar olabilir.

PİRE VE KENELER
Havaların ısınmasıyla birlikte kış

uykusundaki larvalar uyanır ve pire
enfestasyonları artar. Küçük dostunuz gezdiği
yerlerden pireleneceği veya üstüne kene

atlayabileceği gibi hiç
evden çıkmayan
hayvanlarda da,
sokaktan üzerimize
atlayan pireleri biz
onlara taşıyabiliriz.
Bunun için yaz
aylarında evimizin patili
üyesine ayda bir ense
damlası yaptırmak ya da
daha güçlü pire ve kene
ilaçlarına yönelmek
gerekir. Çok yeşillikli
bir bölgede yaşıyorsak
hem pire ve kene için
hem de başka zehirli
böcekler için
yaşadığımız bölge

böcek ilaçlama şirketi tarafından küçük
dostumuz için zehirli olmayacak şekilde
ilaçlatılmalıdır.

ZEHİRLİ BİTKİLER
Doğanın uyanışıyla birlikte birçok bitki

yeşerir ve her yer yemyeşil bir görüntü alır. Bu
bitkilerin bazıları her ne kadar görüntüsü ve
kokusuyla canlıları cezbetse de son derece
zehirli ya da alerjen olabilirler. Doğa
yürüyüşü sonrası ciltte kabarıklıklar,
kızarıklıklar, kaşıntı, dudak kenarlarında
lezyonlar görüyorsanız alerjik bir durumdan
şüphe edip hemen bir veteriner kliniğine
başvurunuz.

ÇİMLERİN ALERJİ YAPMASI
Her hayvanda olmasa da bazı hayvanların

çimene bile alerjisi vardır. Genelde bu

hayvanlar
hipersensivitesi

olan hayvanlardır. Küçük dostunuzun çimene
alerjisi olup olmadığı alerji testi ile anlaşılır.
Siz de her çimene çıktıktan sonra kaşıntı,
ciltte kızarıklık ve kabarıklık, parmak
aralarında kızarıklık ve bu bölgeleri sık sık
yalama, gözlerde kızarıklık ve yaşarma,
öksürük ve hapşırık gibi şikâyetler
gözlemliyorsanız alerji testi için veteriner
hekiminize danışabilirsiniz.

GÜNEŞTE YÜRÜTMEMEK
Güneş tam tepedeyken yürümek bizim için

her ne kadar zararlıysa küçük dostumuz için
de o kadar zararlıdır. Özellikle kalp hastalığı
olan hayvanlarda, burnu basık ırklar
dediğimiz pug, cavalier, Fransız bulldog gibi
ırklarda ve yaşlı hayvanlarda yazları günün en
sıcak saatlerinde yürümek son derece
zararlıdır. Kalp hastalarında bayılmalar bile
görülebilir. Bu yüzden Haziran, Temmuz,
Ağustos aylarında küçük dostlarımızı sabahın
en erken saatlerinde veya akşam 7’den sonra
hava serinlediğinde gezdirmek en sağlıklı
gezdirme saati olacaktır.

YAVRU KEDİLER
Mart ayının geçmesiyle birlikte hamile

kediler ve minik yavru kedileri sık sık
sokaklarda görür olduk. Bazı
yavru kediler çok acı bir
sesle ağlarlar biz de bir
şeye ihtiyacı olduğunu
düşünüp yardım
etmek isteriz.
Özellikle küçük
çocuklar bu kedileri
ellerine alıp yardım
etmeye çalışır ya da
sevip bırakırlar.
Sokak kedileri ev
kedilerine göre daha
çok içgüdüleriyle
yaşayan
hayvanlardır. Bu
yüzden anne kedi kendine
yemek aramak için yavruları bırakıp
geri döndüğünde yavrularda bir
insan kokusu hissederlerse bir daha
yavrularına bakmazlar. Bu yüzden
sokakta yavru bir kedi
bulduğunuzda hemen elinize
almaktan çekinin ve çocukları bu
konuda uyarın. Kedinin yardıma
ihtiyacı olduğundan emin olmak
için uzaktan anne kedinin gelip
gelmeyeceğini izleyin. Eğer
yavrular içinde özellikle bir
kedi ya da tümü uzun süredir

öyleyse o yüzden anne terk etmiş diye
düşünüp o zaman yardım edebilirsiniz.
Şunu unutmayın ki hiçbir bakım annenin

bakımının yerini tutmaz, hiçbir besin
anne sütünün yerini tutmaz. O yüzden

ancak annenin yavrulara bakmadığından
eminsek onlara müdahale etmeliyiz. Peki
yavru kedi bulduk ve annenin bakmadığından
emin olduk bu aşamada ne yapmalıyız?

Öncelikle kedilere inek sütü ve keçi sütü
vermekten kaçının. Veteriner kliniklerinden
veya petshop’lardan kedi süt tozu ve biberon
alıp ılık suyla süt hazırlayıp iki saatte bir
besleyip iki saatte bir pamuğu genital
bölgelerine sürterek çişi yaptırılmalıdır.
Olabildiğince dış alandan ayakkabı gibi
mikrop taşıyıcı materyallerden izolasyon
sağlanmalıdır.

RAHATLATICI ORTAMLAR OLUŞTURUN
Bahar aylarında rahatlatıcı bir ortam

sağlamak için, onların sevdiği yerlere güneş
ışığı alan minderler veya yataklar
yerleştirebilirsiniz. Ayrıca, rahatlatıcı
müzikler veya doğal sesler de streslerini
azaltmalarına yardımcı olabilir. Evcil
hayvanlar insanlar gibi klimadan etkilenir.
Yaz aylarında onları klimanın soğuk
etkisinden koruyalım.

BOL BOL SU İÇMELERİNİ SAĞLAYIN
Sıcak havalarda, kedi ve köpeklerin su

ihtiyacı artar. Bu nedenle, bol su
bulundurarak ve su kabını düzenli olarak
doldurarak, suları her gün tazeleyerek ve
gerekirse içine birer küp buz atarak onları su
içmeye teşvik edebiliriz. Çünkü hayvanlar
doğada akarsulardan su içtikleri için taze ve
serin suları içmeye daha motivedirler. Ayrıca,
dışarıda vakit geçiriyorlarsa, gölgeli alanlarda
su kabı bulundurmayı ve yanınızda küçük
dostunuz için suluk taşımayı unutmayın.

DÜZENLİ TÜY BAKIMI
Yaz aylarında, kedi ve köpeklerin tüy

dökme olasılığı artabilir.
Bu nedenle, düzenli tüy

bakımı yaparak,
tüylerini temiz tutun
ve derilerinin
sağlığını koruyun.
Omega-3, çinko gibi

cilt takviyeleri
kullanın. Ayrıca, tüy

dökme sezonunda sık
sık fırçalayarak evdeki

tüyleri kontrol altında
tutabilirsiniz. 1 aydan sık

periyotlarda yıkamaktan
kaçının. Denizden çıktıktan

sonra iyice kurutun.
Yaz aylarında kedi ve

köpeklerin psikolojisini düzeltmek
için bu önerileri takip ederek,

onların sağlıklı ve mutlu bir şekilde
mevsimin tadını çıkarmalarını
sağlayabilirsiniz. Ancak, ciddi
davranış değişiklikleri veya sağlık
sorunlarıyla karşılaşırsanız, bir
veterinerden yardım almayı
unutmayın. (Haber Merkezi)
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Uğur Selin
Çelikten

İklim değişikliğinin

sebep olduğu bunaltıcı

sıcaklar, insanlar kadar

hayvanların da yaşamlarını olumsuz

yönde etkiliyor. Veteriner hekim Uğur

Selin Çelikten, kalp hastalığı olan

köpekleri öğlen saatlerinde yürütmeyin

uyarısında bulundu. Evcil hayvan

sahiplerine tavsiyelerde bulunan

Çelikten, “Özelikle tatil

beldelerinde pisi pisi otlarından

kedi ve köpeklerimizi

koruyalım” dedi
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Baraj maden aynı yerde
halkın hayatı tehlikede 

Egetelgraf.com’dan Memduh Güney’in haberi
Ege Telgraf olarak yayımladığımız haberlerin

ardından Çevre ve Şehircilik Bakanlığı, Çamlı
Barajı ile ilgili nihai kararını yayınladı. Uzun
süredir yılan hikayesine dönen ve yanında bulunan
maden işletmesi yüzünden yapımı ertelenen Çamlı
Barajı için verilen kararda, ‘Çamlı Barajı ve
Malzeme Ocakları’ projesi olumlu değerlendirilip
ÇED sürecinin tekrar başlatılması ile Genel
Müdürlüğümüz nihai görüş alacaktır” ibaresi yer
aldı. Karara itiraz süresi doldu. Bakanlığın
konuyla ilgili kararı bekleniyor.
“DSİ ENGEL OLMUŞTU”

Hazırlanan raporun detaylarını aktaran
avukat Arif Ali Cangı geçmiş dönemdeki
raporları hatırlattı. Cangı, “Geçmiş yıllarda
Çamlı Barajı’nın yapımına DSİ’nin olumsuz
görüşleri engel olmuştu. Ancak geçtiğimiz yıl
DSİ olumlu rapor vererek bugünkü raporun
temelini hazırladı. Geçtiğimiz yıllardaki
raporlarda altın madeninin suyu kirletme riski
olduğu gerekçesiyle merkezi sistem madenden
yana oldu ve barajın yapımı engellendi. Şu anda
bu raporda gördüğümüz kadarıyla İZSU ve DSİ
hem altın madeninin hem de barajın birlikte var
olabileceğini belirtiyor” ifadelerini kullandı.
“BİLGİLERİ YETERSİZ”

Hazırlanan nihai raporda bazı bilgilerin
yetersiz olduğunun altını çizen Cangı, “Bölgede
bulunan altın madeninin Çamlı Barajı’na
olumsuz bir etkisi olup olmayacağına dair
bilgiler çok yetersiz. Rapordaki altın madeniyle
ilgili veriler güncel olmayan ve web sayfasından
alınmış bilgiler. Altın madeninin tahliye süresi
17 yıla çıktı. Daha önce dokuz buçuk yıldı ve
2020 yılında tahliyesinin olması gerekiyordu.
Ancak bu süre uzatıldı. Şu anda maden
çalışmaya devam ediyor hatta kapasite artırımı
için arama faaliyetlerini de sürdürüyor. Bu
raporda altın madeninin Çamlı Barajı’nı
etkileyip etkilemeyeceği incelenmiş değil” diye
konuştu.
“KARARLAR ÇELİŞKİLİ”

“İZSU burada kendi içinde çelişiyor”
iddiasında bulunan Cangı, “Bu rapordaki
sonuçlar bugüne kadar altın madenine karşı
vatandaşların yanında olan İZSU’nun altın
madeniyle uzlaştığını gösteriyor. İZSU ve
Büyükşehir Belediyesi altın madeninin
kapatılması mücadelesinden vazgeçmiştir. Daha
önce hazırlanan raporlarda altın madenindeki
ağır metallerin baraja gideceği ve su da kirlilik
olacağı belirtiliyordu. Böyle bir su İzmirlilere nasıl
verilebilecek, bu öngörülemiyor mu? İzmir’e su
sağlayacağız derken çok büyük bir tehlikenin
başlangıcı olabilir. İzmir, Çamlı Barajına ihtiyaç
duyuyor ben buna karşı çıkmak istemiyorum ancak
altın madeni orada dururken bu barajın açılması
içime sinmiyor. Öncelikle maden kapatılmalı ve
madenin yarattığı hasar tespit edilmeli. Bu hasar
ortadan kaldırıldıktan sonra baraj işine girilmeli. Bu

İzmir Büyükşehir Belediyesi’nin
beşincisini düzenleyeceği
Maratonİzmir, 21 Nisan Pazar
koşulacak. İzmir İl Emniyet
Müdürlüğü’ne bağlı Trafik Denetleme
Şube Müdürlüğü ekipleri,
güzergahlarda yapılan düzenleme ve
değişiklikler hakkında İzmirlileri
uyardı. Koşu kapsamında kapatılacak
yollar hakkında da bilgiler veren
Emniyet güçleri, şu ifadeleri kullandı:
“Şair Eşref Bulvarı’na çıkan yollar
(Lozan Meydanı), 9 Eylül Meydanı
itibari ile Gazi Bulvarı sağ kısım,
Mustafa Kemal Sahil Bulvarı Sahil
kesimi, Haydar Aliyev Bulvarı Eshot
Garajı (Dönüş Noktası) itibari ile sahil

kesimi, Alsancak Gar Kavşağı’na çıkan
yollar, Liman Caddesi Sahil kesimi,
Altınyol Sahil Kesimi, Talatpaşa
Bulvarı Ordu evi istikameti gidiş yönü,
Cemal Gürsel Caddesi sahil kesimi,
Cumhuriyet Bulvarı Mustafa Kemal
Sahil Bulvarı istikameti araç trafiğine
kapatılacak bu güzergah üzerinde
park etmeye müsaade edilmeyecektir.
Ayrıca, Soğukkuyu Trafik Otoparkı
önünden Altınyol Merkez istikameti
Trafik akışı kara tarafından geliş-gidiş,
Levent Marina itibari ile Mustafa
Kemal Sahil Bulvar’ından trafik akımı
kara tarafından geliş-gidiş olarak
sağlanacaktır” ifadelerine yer verildi.
(Haber Merkezi)

Önce bıçaklama
sonra da kurşun

Karabağlar’da sanayi esnafının yol
verme kavgasında taraflardan birinin
8 kez bıçakladığı yaralıya, yanındaki
diğer şahıs da
tabancayla ateş etti.
Mermilerin isabet
etmediği ancak
aldığı bıçak
darbeleriyle
durumu ağır olan
Aslan İ. sağlık
ekiplerinin ilk
müdahalesinin
ardından hastaneye
kaldırıldı. Yaralının
hastanedeki
tedavisinin sürdüğü, kaçan
şüphelileri yakalamak için başlatılan
çalışmaların sürdüğü öğrenildi. (İHA)

İşte Çeşme'nin 
asayiş raporu

Bayram tatilinde turizm cenneti
Çeşme yüzde 100 doluluğa ulaşırken,
kentin asayiş raporu da belli oldu.
Yapılan sorgulama sonucunda arama
kaydı olan 35 kişi yakalandı, 8 bin 960
araç da kontrol edildi. 22 yoklama
kaçağı da tespit edilerek gerekli idari
işlemler yapıldı. 30 sürücüye alkollü
araç kullanmaktan işlem yapılırken,
39 araç trafikten men edildi, 287 araç
sürücüsüne  893 bin 890 lira para
cezası kesildi. (İHA)

Fiyat listeleri
böyle denetlendi

İzmir İl Ticaret Müdürlüğü ekipleri,
kentte faaliyet gösteren kafe ve
restoranlarda tüketicilerin mağdur
edilmemesi adına fiyat listesi
denetimi gerçekleştirdi. Menülerde
ürünün ayırıcı özelliği, tüm vergiler
dahil satış fiyatı ve fiyatın
uygulanmaya başlandığı tarihin
bulunup bulunmadığı, menüdeki fiyat
ile kasada tahsil edilen fiyat arasında
fark olup olmadığı gibi hususlar da
yine ekipler tarafından denetlendi.
(İHA)

Mine Piriştina
için son görev

İzmir’in efsane Büyükşehir
Belediye Başkanı Ahmet Piriştina’nın
eşi Mine Piriştina son yolculuğuna
uğurladı.  Piriştina, Alsancak
Hocazade Camii’nde öğle namazına
müteakip kılınan cenaze namazının
ardından Narlıdere Aile Kabristan’ına
defnedildi. Eski Buca Belediye
Başkanı Levent Piriştina ve kızı
Zeynep Piriştina tazeyileri kabul
ederken başta Büyükşehir Belediye
Başkanı Cemil Tugay başta olmak
üzere iş ve siyaset dünyasından
önemli isimler törene katıldı. 
(Haber Merkezi)
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VEFAT VE BAŞSAĞLIĞI
Değerli çalışma arkadaşımız, 

sevgili meslektaşımız 
Seher Onay’ın teyzesi,

vefat haberini büyük üzüntüyle öğrendik. 

Merhumeye Allah’tan rahmet, 
kederli ailesine ve yakınlarına 
başsağlığı ve sabır diliyoruz.

NURHAYAT
REGAY’IN

EGE TELGRAF AİLESİ

“Maratonİzmir” öncesi bu yollar trafiğe kapalı!

şekilde bir kullanım Çamlı Barajı’nı tamamen
kullanılamaz bir hale getirir. Hazırlanan rapora
itiraz süresi Pazartesi günü doldu. Bakanlık
olumsuz karar verirse merkezi idare engelledi
demek yerine altın madeni varken baraj olmaz
demeliyiz” dedi. Konuyla ilgili görüşlerine
başvurduğumuz İZSU yetkilileri henüz dönüş
yapmadı.

“SUYA İHTİYAÇ VAR”
Kararı “Sevindirici haber” olarak

değerlendiren Prof. Dr. Doğan Yaşar da, İzmir
nüfusunun artış gösterdiğine ve su ihtiyacının da
giderek arttığına dikkati çekti. Yaşar, “Türkiye su

açısından fakirleşme noktasına doğru gidiyor
ancak İzmir fakirin de fakiri. Bu nedenle mümkün
olan her yere baraj yapılması gerekiyor”
ifadelerini kullandı. Çamlı Barajı’nın yapılacak
olmasıyla birlikte baraj çevresinde bulunan altın
madeninin de olmaması gerektiğine dikkati çeken
Yaşar, “Avrupa’da siyanürle altın aramak yasak,
ABD’de yasak. İliç’te yaşadığımız olaydan örnek
almalıyız. Orası Fırat Nehri’nin dibi. Altını
bırakmamız lazım. Artık İzmir suyuna kavuşacak
diyebilmeliyiz. Çok büyük bir baraj değil, 300 bin
kişiye su imkanı sağlayacak bir baraj. Bizim artık
yapılabilecek olan her yere baraj yapmalıyız”
ifadelerini kullandı. 

Çamlı Barajı için yayımlanan raporun sonucuna göre İzmir bir baraja daha kavuşacak.
Ancak altın madeninin neden olabileceği içme suyunu kirletme ihtimali tepkiye yol açtı

Doğan
Yaşar

Arif
Ali

Cangı

MEMDUH
GÜNEY 
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“DOĞRUYADOĞRU
YANLIŞA YANLIŞ”

Menemen CHP’den
işçi kıyımı iddiası

CHP Menemen İlçe Başkanı
Hüseyin Özbey, AK Parti
yönetimindeki Menemen
Belediyesinde işçilerin
sözleşmelerinin tek taraflı
feshedildiğini, bazı işçilerin ise farklı
birimlere sürüldüğünü iddia etti.
Konuya ilişkin açıklama yapan İlçe
Başkanı Hüseyin Özbey, “Her
mecliste işçi dostu olduğunu iddia
eden AKP'li zat, köprüyü geçer
geçmez gözünü işçilere dikti.
İşçileri, emekçileri, emeklileri açlık
sınırında yaşamaya iten AKP
rejiminin, tüm Türkiye'de aldığı
büyük yenilginin faturasını
Menemen Belediyesi'nde çalışan
emekçilere kesmek vicdansızlıktır.
İşçinin, emekçinin ekmeği ile
oynayan Aydın Pehlivan'a buradan
çağrımızdır. Menemen için alın teri
döken işçi kardeşlerimizden elinizi
çekin. CHP Menemen İlçe örgütü
olarak işçi kardeşlerimizin her
zaman yanındayız” ifadelerini
kullandı. (Haber Merkezi)

Cumhur İttifakı Grubu; 31
Mart Yerel Seçimleri’nin ardından
Büyükşehir Belediye Meclisi ilk
oturumu öncesinde, AK Parti
İzmir İl Başkanı Bilal Saygılı ve
MHP İzmir İl Başkanı Veysel
Şahin’in de katıldığı bir toplantı
gerçekleştirdi. Meclis üyeleriyle
yaptığı toplantının ardından bir
açıklama yapan İl Başkanı Bilal
Saygılı; İzmir halkının kendilerine
verdiği muhalefet etme yetki ve
sorumluluğuna ilişkin takvimin
başladığını belirterek; “Tüm
belediye başkanları için kum saati
ters döndü ve işlemeye başladı.
Büyükşehir başta olmak üzere, 30
ilçede, meclislerde aktif rol
oynayacak, İzmir’in ve halkın
yararını gözeteceğiz. Doğru işlerin
önünü açacak; yanlışa dur demeye
devam edeceğiz.” Her zaman
olduğu gibi; “Önerilerimiz de
olacak, eleştirilerimiz de.” diyen
Başkan Saygılı, bugüne kadar

olduğu gibi, İzmir’in çıkarına olan,
halkın çıkarına olan işlerin
onayında, oy birliğinden
kaçmayacaklarını vurguladı.
Saygılı, şunları söyledi; “Meclisler,
şehrin geleceğini şekillendiren
adımların onaylandığı, önünün

açıldığı organlardır.
Vatandaşlarımızın yaşadığı
şehirdeki yaşamsal konforunu
dizayn eder. İzmir halkının
seçimiyle oluşan bu yapıların
işleyişinde bugüne kadar köstek
değil, itici güç olmaya gayret ettik.

Bundan sonra da öyle olacak.
Halkımızın bize verdiği görevi
sonuna kadar samimiyet ve
doğrulukla yerine getireceğiz.
İzmir’i cezalandırıyorlar
söylemleri, algı operasyonları
ömrünü tamamlamıştır. Yine
İzmir Milletvekillerimizin her biri,
geçmişte olduğu gibi İzmir’in
sorunlarını ve yatırımlarını
yakından takip edip; sorunların
çözümü, yatırımların gelmesi için
Ankara’da, İzmirli
hemşehrilerimizin gözü, kulağı,
sesi olmaya devam edecek. Yeni
bir döneme giriyoruz. Elbette
tutumumuz değişmeyecek. Elbette
İzmir için vereceğimiz destekler
son bulmayacak. Elbette, söz
verilenleri takip edecek, yarım
kalmış, ilerlemeyen,
sonlandırılmayan yatırımları
izleyeceğiz. Tüm bunları İzmir
halkının bize verdiği yetkiyle
yapacağız.” (Haber Merkezi)

Buca’da Adnan Öztekin’le
seçimi kaybeden AK Parti’de bir
istifa da yöneticilerden Mustafa
Çetin’den geldi. Çetin, yönetime
sunduğu istifasını ve eleştirilerini
sosyal medyasından yayınlayarak
sert eleştirilerde bulundu. Çetin
şunları yazdı: “AK Parti Buca İlçe
Başkanlığı Yönetim
Kurulu Üyesi olarak
görev yaptığım süre
boyunca,
Cumhurbaşkanımızın
ortaya koyduğu çalışma
azmi ve örneğinin
aynısını benim de
içerisinde bulunduğum
ilçemizdeki seçim
çalışmalarında ilgililerin
iş bilmezlik ve adam
kayırmacılığı sonucu
yüzde 1'ini dahi
gösteremediğimden
dolayı, ayrıca parti
içerisinde adil bir
yönetim anlayışından
uzak ve eksik olduğunu,
adam kayırmacılığın
tavan yaptığı, partinin vizyonuna
uygun bir şekilde hareket
edilmediği, bağları güçlendirecek
söylem ve yöntemlerin ihmal
edildiği, Buca İlçe Başkanlığı'nın
kurumsal kimliğinin yerinde ve
gerektiği gibi temsil edilememesi
gibi hususları üzülerek
gözlemledim. Seçimlere bu şekilde
gidilemeyeceğini, gidilirse kötü

sonuçlar alınacağını, gerek
yönetim kurulu toplantılarında
gerekse ilçe başkanı başta olmak
üzere ilgililere defalarca söyleme
rağmen hiçbir önlem alınmayıp,
aksine AK Parti’nin seçim
süreçlerinde büyük önem
gösterdiği “İstişare Kültürü”nün"
bir kenara bırakılarak koskoca
teşkilatın ilçe başkanı tarafından
maalesef iki kişiye teslim edildiğini

gördüm. Seçimlerde kötü
olan bu sonuçların
alınmasında katkısı olanlara
karşı herhangi bir parti içi
yaptırım ve girişimin
olmayışını, aksine bu
sonuçların alınmasında en
büyük pay sahibi olanların
meclis üyesi listelerine
yazılarak ödüllendirildiğine
tanık oldum. Bu sebeple
partimdeki görevlerimi “şahit
olduğum ve gözlemlediğim
hususlarca” sürdürmemin
benim için artık mümkün
olmadığına inanıyorum.

Yukarıda saydığım nedenlerle,
parti içerisindeki tüm
görevlerimden ve Buca İlçe
Başkanlığı yönetim kurulu
üyeliğimden 15/04/2024 tarihinde
yapılan ilçe yönetim kurulu
toplantısında ilgililerin yüzlerine
karşı okuduğum gerekçelerle istifa
ettiğimi Buca kamuoyuna
duyururum.” (Haber Merkezi)

AK Parti İzmir İl Başkanı Bilal Saygılı, İzmir halkının kendilerine verdiği
muhalefet etme yetki ve sorumluluğuna ilişkin takvimin başladığını söyledi

“AK Parti’nin vizyonuna
uygun hareket edilmedi”
AK Parti Buca İlçe yönetim kurulu üyesi ve Medya Tanıtım Başkan Yardımcısı
Mustafa Çetin, sosyal medya paylaşımından eleştiri yaptı, istifa etti

İstanbul Valiliğince, 8.
Cumhurbaşkanı Turgut Özal'ın
vefatının 31. yılı dolayısıyla
Topkapı'daki Anıt Mezar'da anma
programı düzenlendi. Törende,
Özal'ın öz geçmişinin okunmasının
ardından Cumhurbaşkanı
Yardımcısı Yılmaz, anıta
Cumhurbaşkanlığı çelengini koydu.
Saygı duruşunun ardından İstanbul
Müftüsü Safi Arpaguş tarafından
dua okunan törende, protokol
üyeleri Özal ailesine taziyelerini
iletti. Yılmaz ve beraberindekiler
ardından merhum Başbakan
Adnan Menderes'in mezarını
ziyaret ederek, karanfil bıraktı ve

dua okudu. Burada gazetecilere
açıklamalarda bulunan Cevdet
Yılmaz, merhum Cumhurbaşkanı
Turgut Özal'ın vefatının 31.
seneidevriyesi vesilesiyle
Cumhurbaşkanlığını temsilen
törene katıldıklarını ve ailesine
taziyelerini sunduklarını belirtti.
Yılmaz ayrıca, Adnan Menderes ve
arkadaşlarının kabrini de ziyaret
ettiğini hatırlatarak, "Özal, çok
büyük bir siyaset ve devlet
insanıydı. Her ikisi de milletin
adamı sıfatı taşıyan, milletin
gönlünde yer etmiş büyük siyaset
ve devlet adamları. Rahmetle
minnetle anıyoruz. İkisi de

demokrasi ve kalkınma
serüvenimizde, mücadelemizde
çok önemli kilometre taşları." diye
konuştu. Törene, Özal'ın eşi Semra
Özal, çocukları Ahmet, Zeynep ve
Efe Özal, gelini Sinem Özal ve
torunlarının yanı sıra İstanbul Valisi
Davut Gül, İstanbul Büyükşehir
Belediye Başkanı Ekrem
İmamoğlu, AK Parti Genel
Başkanvekili Efkan Ala, 3. Kolordu
Komutanı Korgeneral Sezai Öztürk,
İl Emniyet Müdürü Zafer Aktaş,
Anavatan Partisi Genel Başkanı
İbrahim Çelebi ve Zeytinburnu
Belediye Başkanı Ömer Arısoy da
katıldı. (AA)

“Özal, çok büyük siyaset ve devlet insanıydı”

İran-İsrail
çatışmasının
sonuçları ne
olur?

Bu yapılan hareket, ABD ve CIA’nın
bir kurgusu mu, yoksa İsrail-Filistin ile
savaşırken kendisine ikinci bir savaş kapısı

mı açmak istiyor. Bana gör bir kurgu film
gibi ama, İran bu kurgu filmde figüran
mıdır?

İsrail’in 1 Nisan’da Şam’daki
büyükelçilikte bulunan konsolosluk
binasına düzenlediği hava saldırısına, İran

önceki gece İHA’larla misillemede bulundu.
Bazı ülkeler hava sahalarını tüm uçuşlara
kapatırken, THY de İstanbul’da yolcu
uçaklarını geri çevirdi. İran’ın hava
saldırılarında birçok İHA, havada imha
edildi. Bir tanesinin bir askeri üsse düştüğü
ve bir diğerinin de bir kız çocuğunun
yaralandığı, vurulan yerlerin boş araziler
olduğu açıklandı…

İsrail’in, 1 Nisan’da Şam’da İran
Devrim Muhafızları Ordusu’ndan ikisi
general, yedi kişiyi öldürmesi üzerine,

Tahran sert karşılık vereceğini bildirmişti.
İran, hava saldırılarından önce, Hürmüz
Boğazı’nda İsrail bağlantılı bir kargo
gemisini ele geçirmişti. Portekiz bayraklı
geminin İsrailli milyarder Eyal Ofer’in
İngiltere merkezli Zodiac nakliye şirketine
ait olduğu belirtildi. Bu olay üzerine İsrail
Dışişleri Bakanı Avrupa Birliği’ne çağrıda
bulunarak, İran Devrim Muhafızları
Ordusu’nun ‘terör örgütü’ ilan edilmesini ve
İran’ın yaptırımlara tabi tutulmasını talep
etti…

İran’ın, İsrail’e yönelik hava saldırıları
üzerine ABD Başkanı Biden, her zaman
olduğu gibi, İsrail’in yanında olduklarını

belirtirken, İngiltere, Almanya, Fransa,
Hollanda, Danimarka gibi ülkeler de İsrail’e
desteklerini ifade ettiler. İran’ın saldırısı,
dünya kamuoyunca sert eleştirilerin hedefi
olan İsrail Başbakanı Netanyahu’ya olan
tepkileri azaltır ve Netanyahu da fırsattan
istifade ederek, Filistinlilerin üzerine daha
ağır biçimde çöker mi? Bir başka deyişle
Refah’ta katliam yapar mı?

Gerginlik nedeniyle ABD savaş
gemileri yeniden bölgeye yönlendirildi.
Birçok ülke, vatandaşlarına İsrail ve İran’a

seyahat etmemeleri istedi. Yanı başımızda
kaynayan kazanın nasıl bir şekil alacağını da
merak ediyoruz…

İran, İsrail’in 7 Ekim’den bu yana
Gazze’deki Filistinlilere yönelik soykırım
hareketine karşı vekâletleri vasıtasıyla

karşılık verirken, 1 Nisan saldırısına ilk kez
direk karşılık vermek zorunda kaldı. Aksi
halde içteki tepkiyi yatıştıramayacaktı. Peki;
saldırı düzenledi de ne oldu? Kesinlikle arzu
etmeyiz ama İsrail’de kaç tane can kaybı
yaşandı?  Üç yıl önce Filistin Gücü
Komutanı Kasım Süleymani de yine İsrail
tarafından hava bombardımanı sonucu
öldürülmüştü. O günden bu yana İran
sadece dişini gösterdi. Şam olayı ise bardağı
taşıran damlaydı ve Tahran yönetimi ülkede
isyan edercesine ayağa kalkan halkı tatmin
etmek zorundaydı. Bunun üzerine bu kez
bizzat hava saldırılarını vekâletsiz
gerçekleştirdi. Bunu yapmadan önce de
ABD’nin bilgi sahibi kılındığı belirtiliyor…

Burnumuzun dibinde cereyan eden bu
durumlar, birkaç parçaya bölünen
Suriye’nin durumu malum… Lübnan’ın

da ondan geri kalır yanı yok ya! Beri yandan
Rusya-Ukrayna savaşı devam ederken,
ABD’nin veya İsrail’in çıkarları
doğrultusunda Ortadoğu haritasının yeniden
dizayn edilmeyeceğini kim garanti edebilir?

Öyle bir coğrafyada yaşıyoruz ki, hiçbir
zaman krizlerden soyutlanmış değildir.
Bunu dikkate alarak, ıvır zıvır işlerle

uğraşmak yerine, sağlam basmak, bölgedeki
gelişmeleri Türkiye olarak derinliğine
değerlendirerek, gerekli önlemleri almak
zorundayız. Çevredeki hesaplaşmalardan
dolayı bir kıvılcımın Türkiye topraklarına
düşmeyeceğini kimse garanti edemez. ABD,
CIA, Avrupa Birliği hiç doğru durmuyor ve
Orta Doğu’yu kaynatmaya devam
ediyorlar…

DABAKAN

PİRİNCİNTAŞLARI
VAHAPvdabakan@gmail.com
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Sektörün kalbi Küçük
Menderes’te atacak

Tarımın başkenti Ödemiş’te bir ilk
yaşanıyor. Tarım, Hayvancılık Makinaları,
Teknolojileri ve Yem Fuarı’na görücüye
çıkıyor. Çiftçinin ihtiyaç duyduğu her türlü
donanım, geniş ürün gamı, son teknolojik
ürünler ve inovasyon konusundaki tüm
farklılıklar ziyaretçilerin beğenisine sunuluyor.
Ödemiş Ticaret Borsası Çok Amaçlı Fuar
Alanı’nda bugün başlayan fuar dört gün
sürecek. 

‘EFELER KENTİ’NDE İLK
Fuara, sektörün öncüsü 100’ün üzerinde

firma 250’den fazla markasıyla katılıyor. 21
Nisan’a kadar  açık kalacak fuar 10.00-20.00
saatleri arasında ziyaret edilebilecek.
Ziyaretçiler, tarımın tüm alanlarına özel olarak
tasarlanmış çok çeşitli yeni teknoloji, hizmet ve
araçları inceleme fırsatını yakalayacak.

Bir ilki gerçekleştirmenin onurunu
yaşadıklarını belirten Ödemiş Ticaret Borsası
Yönetim Kurulu Başkanı A. Latif Aka, “Tarım
ve hayvancılık sektörüne yön veren ilçemizde
bir ilki yaşıyoruz. Nice tarım fuarlarını kent
merkezlerinde yaparken, bu kez çiftçimizin
ayağına taşıyoruz. Bu yönüyle
organizasyonumuz büyük ilgi topladı. Gerek
katılımcılarımız gerekse çiftçilerimiz bunun
heyecanını ve coşkusunu yaşıyor. Bu ilgi,
gelecekte tarım fuarımızın uluslararası nitelikte
yankılanacağının önemli bir göstergesi.
Sektörün birbirinden seçkin firmaları ürün
ve hizmetlerini sergileyecek. Fuar
alanımızda yeni iş bağlantılarının
kurulacağı, mevcut bağlantıların
güçlendirileceği bir süreci yaşayacağız.
Tarımın rotasını burada belirleyeceğiz”
dedi.  

‘AYAĞINA TAŞIYORUZ’
Sektördeki tüm yenilikleri çiftçinin

ayağına taşıdıklarını belirten EFR Fuarcılık
Genel Müdürü Muhammed Baykal,
“Sürdürülebilir akıllı tarım temasıyla
Ödemiş Tarım ve Hayvancılık Fuarı’nı
gerçekleştiriyoruz. Yaşadığımız iklim krizi,
pandemi ve deprem felaketleri gıda
güvenliğinin önemini derinleştirdi. Üretim
maliyetleri artan, tedarik zincirleri kırılan
gıdada büyük fiyat artışları yaşandı.
Sürdürülebilir inovatif akıllı tarımla
nesillerimizin ekonomik, sosyal ve çevresel
refahını güvence altına almak zorundayız.
Çoğalan nüfusun, alım gücü düşen kesimin

daha iyi besinlere olan ihtiyacını sürdürülebilir
nitelikteki tarım uygulamalarıyla karşılamak
zorundayız. Bu hedefle tarım ve hayvancılık
alanındaki son teknolojiyi üreticimizin ayağına
taşıyoruz” ifadelerini kullandı.

‘PAYDAŞLAR KAZANACAK’
Fuarın tüm paydaşlar için faydalı olacağını

belirten Baykal, “Üretim ve üretici odaklı bir

organizasyonu gerçekleştireceğiz. Öncelikli
hedefimiz, çiftçi girdi maliyetini düşürmek,
verimliliği artırmak, tarımda dijitalleşmek ve
akıllı tarım uygulamalarını yaygınlaştırmak
olacak. Tarım, Hayvancılık ve Makinaları

Teknolojileri Fuarı ile Ödemiş Türkiye'nin dört
bir yanından gelecek katılımcı ve ziyaretçilere
ev sahipliği yapacak. Dört gün süreyle sektörün
kalbi Küçük Menderes’te atacak. Çiftçiler,
hayvan yetiştiricileri, zirai işletmeciler,
veteriner hekimler, ziraat ve gıda mühendisleri,
zooteknistler, gıda işleme ve ürün sanayi
yöneticileri, market, restoran, otel, catering
firmaları ve yöneticileri, gıda toptancıları,

dağıtım ve pazarlamacıları, hayvancılık
sektörü yatırımcıları
organizasyonumuza ilgi gösterecek.
Fuarımızı tercih eden herkesin kazancı
artacak. İlçe ekonomisine ciddi
anlamda kazanç sağlayacağız. Tüm fuar
paydaşlarımız mutlu olacak. Fuar
projemizin hayata geçmesine önderlik
yapan Ödemiş Ticaret Borsası’na, iş
birliği yapan Kaymakamlık, Ticaret
Odası, Ziraat Odası, esnaf odaları,
mesleki birlik ve sivil toplum
kuruluşlarına sektörümüz adına
teşekkür ediyorum” diye konuştu. 

KONFERANS VE YARIŞMA
Başta Prof. Dr. Mehmet Ali Bal,

Doç. Dr. Turgut Gümüşoğlu, Doç. Dr.
Bülent Bülbül olmak üzere çok sayıda uzmanın
katılımıyla, tarım ve hayvancılık hakkında
konferanslar gerçekleştirilecek. Buzağı
Güzellik Yarışması fuar alanında tatlı bir
rekabet yaşatacak.  

Türk sanayisinde emisyon
salımı yüksek sektörler başta
olmak üzere tüm üretim süreçlerini
etkileyecek Sınırda Karbon
Düzenlemesi Mekanizması
(SKDM), 1 Ocak 2026 tarihi
itibarıyla yürürlüğe girecek.
Aliağa, Foça ve Bergama
ilçelerinde kümelenen demir çelik
sektörünün bu sürece uyumunu ve
rekabetçi yapısını korumayı
amaçlayan “Karbon Yönetimi için
Kümelerarası İş Birliği” projesinin
açılış toplantısı İzmir’de yapıldı.
Enerji Sanayicileri ve İş İnsanları
Derneği’nin (ENSİA)
koordinatörlüğünde, Ege Demir ve
Demirdışı Metaller İhracatçı
Birlikleri (EDDMİB) ve İtalya’dan
CosVig ortaklığında yürütülen
İzmir Kalkınma Ajansı, İzenerji ve

Eurosolar Türkiye’nin iştirakçi
olarak yer aldığı proje, Avrupa
Birliği tarafından 520 bin Euro
hibe destek almaya da hak kazandı.

Firmaların özellikle güneş enerjisi
sistemlerinde hızlı bir yol kat
ettiğini kaydeden Ege İhracatçı
Birlikleri Koordinatör Başkan

Yardımcısı ve Ege Demir ve
Demirdışı Metaller İhracatçı
Birlikleri (EDDMİB) Yönetim
Kurulu Başkanı Yalçın Ertan,
Türkiye’de çelik üretimi yapan
firmaların yüzde 75’inin elektrik
ark ocaklı tesisler olarak hurda
demirden üretim yaptığını, kalan
yüzde 25’inin ise karbon salınımı
daha fazla olan cevherden üretim
gerçekleştiren yapan yüksek fırınlı
tesisler olduğu bilgisini verdi.
Dünyada demir çelik üreticilerinin
yüzde 70’inin karbon ayak izi fazla
olan yüksek fırınlı tesislerde üretim
yaptığını anımsatan Ertan,
“Hedefimiz buradaki avantajımızı
korumak ve yenilenebilir enerji
kaynağı payımızı yüzde 6’dan yüzde
25’ler seviyesine çıkarmaktır” diye
konuştu. (Haber Merkezi)

Tarım ve hayvancılık sektörünün önemli merkezlerinden Ödemiş, önemli bir fuara evsahipliği
yapıyor. Tarım, Hayvancılık Makinaları, Teknolojileri ve Yem Fuarı bugün kapılarını açıyor

Hedef yüzde 25 yenilenebilir enerji 

Marble İzmir-Uluslararası
Doğaltaş ve Teknolojileri Fuarı,
29’uncu kez kapılarını açtı.
Fuarizmir’de düzenlenen fuarın
açılışına İzmir Valisi Süleyman
Elban, Büyükşehir Belediye Başkanı
Cemil Tugay, Enerji ve Tabii
Kaynaklar Bakanlığı Maden
ve Petrol İşleri Genel
Müdürlüğü (MAPEG) Genel
Müdürü Aslan Narin ile iş
dünyasının temsilcileri
katıldı. Vali Elban,
"Bu fuar her
geçen yıl büyüyor.
Bunun arkasında
İzmir Büyükşehir

Belediyesi’nin katkısı var. Bu fuarın
ilimize hayırlar getirmesini temenni
ediyorum" diye konuştu. İşlenmiş
ürünlerin katma değerinin daha
yüksek olduğunu anlatan
Büyükşehir Belediye Başkanı Cemil
Tugay da, "Markalaşmanın ve
pazarlamanın önemli olduğunu
biliyoruz. Bu dönemde bölgesel
kalkınmaya önem vereceğiz.
Bunun için tüm kurumlarla iş
birliği içinde olacağız. İzmir

tarihsel olarak ticaret ve
fuarlar kentidir. İzmir’in

bu yönünü
geliştirmek için

çalışacağız.

İnşallah bu fuarın 30’uncusunda
daha gelişmiş fuarlarla 20 bin
metrekare ilaveyle beraber daha
büyük organizasyonlarda
buluşuruz" dedi. Blok mermer alanı
geçen yıl olduğu gibi renk renk,
çeşit çeşit 1500’e yakın blok doğal

taşın sergileme alanı olacak.
Bu yıl Marble İzmir’de sektör
temsilcilerinden gelen
talepler üzerine alınan karar

doğrultusunda,
yalnızca doğal taş ve
doğal taş ürünleri ile
makine ve
teknolojileri
sergileniyor. (DHA)

29. kez profesyonelleri buluşturan fuara yoğun ilgi

Asgari ücrete
ara zam yok!
Asgari ücretliye ara zam olmayacağını
belirten Çalışma ve Sosyal Güvenlik
Bakanı Vedat Işıkhan, “Öyle bir şey
gündemimizde yok" dedi. 2023
enflasyon hedefinden sapıldığının
belirtildiği mektupta asgari ücretle
ilgili, 'Asgari ücretin yılda bir kez
güncellenmesi, öngörülen
dezenflasyon patikasının tesis edilmesi
açısından kritik bir önem taşımaktadır'
ifadeleri yer almıştı. Asgari ücret 2024
yılı için net 17 bin 2 lira olarak
belirlenmişti. (DHA)

Ot Festivali’nden
beklenti yüksek
Çeşme'de turizmciler, 9 günlük Ramazan
Bayramı tatilinin ardından Alaçatı Ot
Festivali ile ilçe genelinde turizm
hareketliliği yaşanmasını bekliyor. Çeşme
Turistik Otelciler Birliği (ÇEŞTOB) Başkanı
Yakup Demir, "Açık otellerimizin 15-16 bin
yatak kapasitesi vardı. Bayramda yüzde
100 dolu geçti. Ot festivali için bugün
itibarıyla yüzde 70'i yakalamış durumdayız.
Bu festivalde de doluluklarımızı hafta sonu
yüzde 70-80'e doğru taşıyacak gibi
görünüyoruz" dedi. (AA)

Elektrikli araç
şarjında rekor!
Sanayi ve Teknoloji Bakanı Mehmet
Fatih Kacır, sosyal medya hesabından,
9 günlük tatil boyunca elektrikli
araçların şarj istasyonu kullanımına
ilişkin verileri paylaştı. Türkiye'de
elektrikli araç kullanımının hedeflerle
uyumlu şekilde arttığına dikkati çeken
Kacır, "Türkiye genelinde, 17 bin 651
şarj soketinde bayram tatili boyunca 9
günde 120 bin şarj işlemi yapıldı, 115
bin saat şarj hizmeti sunuldu. Bayram
tatilinde elektrikli araç şarjında rekor
kırıldı” dedi. (AA)
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BELEDİYE EKİPLERİ TURİSTİK İLÇEYİ DERE TEPE TEMİZLEDİ

Türkiye'nin önemli turizm
kentlerinden biri olan ve her yıl
yerli-yabancı binlerce kişinin
ziyaretçi akınına uğrayan İzmir
Selçuk'ta, yaz sezonu
hazırlıkları tamamlandı.
Belediye ekipleri,
tüm cadde, sokak
ve tarihi alanlarda
titiz bir çalışma
yürüterek kenti
sezona hazırlıyor.

İzmir'in Selçuk
ilçesi, Türkiye'nin
en önemli turizm
kentlerinden biri
olarak her yıl yerli
ve yabancı
binlerce turisti
ağırlıyor. Efes
Antik Kenti, Meryem Ana Evi,
Artemis Tapınağı, Şirince,
İsabey Cami gibi tarihi yapılarla
ünlü olan kent, ziyaretçilerin
akınına uğruyor.

Efes Selçuk Belediyesi

ekipleri de ilçeyi turizm
sezonuna hazırlıyor.
Temiz ve huzurlu bir
ortam için hummalı bir
çalışma başlatan ekipler, tüm
cadde ve sokaklardaki

çalışmalarını
titizlikle sürdürüyor.
Birleşmiş Milletler
tarafından geçtiğimiz
yılı “2023 Dünyanın
En İyi Turizm Köyü”

seçilen Şirince’deki
çalışmalarını da bitiren
ekipler, ilçede yol bakım ve

düzenleme çalışmaları da yaptı.
Selçuk Belediye Başkanı

Filiz Ceritoğlu Sengel,

hazırlıklara ilişkin şunları
söyledi: "Turizm
Haftasını kutladığımız bu

günlerde, Efes Selçuk
olarak kentin tüm

hazırlıklarını tamamladık.
Temizlik, yol
bakımı ve
düzenleme
çalışmalarımızı
titizlikle yürüttük.
Kentimizi ziyaret
edecek olan
misafirlerimizi
temiz ve huzurlu
bir ortamda
ağırlamaya hazırız.
Efes Selçuk, her
mevsim
güzellikleriyle

büyüleyen bir kent. Bu yaz
sezonunda da misafirlerimizin
burada baharın ve yazın keyfini
çıkaracaklarına ve ilham
bulacaklarına inanıyoruz."
(İHA)

“Kemalpaşalıların güvenini boşa çıkarmayacağız”
Kemalpaşa Belediyesi'nde yeni

dönemin ilk meclis toplantısı
Kemalpaşa Belediye Başkanı
Mehmet Türkmen başkanlığında
gerçekleştirildi. Kemalpaşa
Belediyesi Meclis Salonu’nda
gerçekleşen meclis toplantısında
meclis başkanvekilleri, divan
katipleri, encümen üyeleri ve ilgili
komisyon üyeleri belirlenirken
2023 yılı faaliyet raporu da oy
çokluğuyla onaylandı. Saygı duruşu
ve İstiklal Marşı’nın okunmasıyla
başlayan toplantıya vatandaşlar
da yoğun ilgi gösterdi.
Toplantının açılış konuşmasını
yapan Kemalpaşa Belediye
Başkanı Mehmet
Türkmen, bütün meclis
üyelerine başarılar diledi.
Görev süresi boyunca
şeffaf ve adil bir
yönetim süreci

geçirmek istediklerini ifade eden
Başkan Mehmet Türkmen;

“Kemalpaşa’mızda yeni bir
dönem başlıyor bu dönemde
birlikte ilçemizin meselelerini
istişare ederek birlikte

değerlendirerek çözüme
kavuşturacağız.
Kemalpaşa halkı bir
teveccühte bulunarak
bize bir görev verdi.
Bizler de bu göreve
en iyi şekilde layık

olmak için çalışacağız ve
hizmetlerimizi gerçekleştireceğiz”
dedi. Cumhur İttifakı meclis
üyelerinin meclis salonunu terk
etmesi üzerine konuşan Başkan
Türkmen; ''AKP Kemalpaşa İlçe
Başkanı Metin Yaşar'ın meclisin en
ön sırasında seçilmiş meclis
üyelerinin yanlarına oturarak
meclis akışına müdahale etmesi
hepimizi rahatsız etmiştir ve
meclisin ahengini bozmuştur.
Seçilmişlerin arasında seçilmemiş

olmaz. Geçen dönem bizlerde aynı
mecliste görev yaptık, ne CHP ne
de MHP grup başkanının bu
şekilde bir gayret içerisinde
olduğunu görmedik. Nitekim yine
bugün her iki siyasi partinin ilçe
başkanları meclisi arka sıralarda
takip etmiş ve meclisin akışına
müdahale etmemiştir. Doğrusu da
budur. İlk meclisimizde böyle bir
hadisenin yaşanmış olması beni çok
üzdü'' ifadelerine yer verdi. 
(Haber Merkezi)

Efes Selçuk, konuklarını
ağırlamaya hazırlanıyor
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Bayraklı Belediyesi’nde Başkan İrfan Önal,
ekonomik sıkıntılar nedeniyle Belediye dershanesi
çalışanlarının da aralarında bulunduğu 100’ e yakın
işçi işten çıkarılacağını açıklamıştı. Bu karar
sonrasında sendika ve belediye yönetimi toplanmış
fakat bir uzlaşma sağlanamamış, sendika eylem
kararı almıştı. Akşamdan beri süren görüşmelerde
belediye ile sendika arasında uzlaşma sağlandı ve
sendika eylemden vazgeçtiğini duyurdu. DİSK'e
bağlı Genel İş İzmir 6 No’lu Şube'den yapılan
açıklamada, “İş çıkışı verilen öğretmenlerimiz 2
aylık süreçte sözleşmeli olarak devam edecektir. 2
aylık süreç sonunda kadroya geçişleri
gerçekleşecektir. Ek protokol ile bu durum
bağıtlanacaktır” denildi.

Bayraklı'da işçi krizi
mutlu sonla noktalandı! Foça Belediye Başkanı Saniye Bora Fıçı, Belediye Meclis Üyeleri Osman Yurtseven ve

Ümran Göçen ile birlikte Foça protokol üyelerini makamlarında ziyaret etti. Foça
Kaymakamı Mehmet Türköz, Garnizon Komutanı Amfibi Görev Grup Komutanı Tuğamiral
Serhat Sözbir ve Foça Jandarma Komando Eğitim Komutanı Tümgeneral Yusuf Ziyaeddin

Cavlak, Foça Belediye Başkanı
Saniye Bora Fıçı’ya ve belediye
meclis üyelerine ziyaretleri için
teşekkür ederek
çalışmalarında başarılar diledi.
Başkan Fıçı, “Foçamızın daha
çok gelişmesi ve kalkınması
için tüm kamu kurumlarıyla
birlikte çalışmaya ve
dayanışma halinde olmaya
devam edeceğiz. Bu vesileyle,
ilçemize ve halkımıza hizmet
eden tüm protokol üyelerimize
teşekkür ediyorum” dedi.

“Foça için dayanışma halinde olmaya devam” 

Ünsal: Uyumla 
ÇALIŞACAĞIZ
Karşıyaka Belediye Başkanı B.Yıldız Ünsal,
Karşıyaka Kaymakamı Özkan Demir’e
nezaket ziyaretinde bulundu. Karşıyaka’ya iş
birliği ve uyum içerisinde hizmet edeceklerini
vurgulayan Ünsal ve Demir; birlik, beraberlik
ve dayanışma mesajları verdi. Kaymakam
Demir’e misafirperverliği için teşekkür eden
Başkan Ünsal “Karşıyaka’mız için hayata
geçireceğimiz projelere birlikte imza
atacağız ve kentimizi dayanışma içinde
kalkındıracağız. Ortak idealimiz olan
Karşıyaka’ya en iyi şekilde hizmet etme
noktasında uyumlu ve sağlıklı bir diyalog
sürdüreceğimize olan inancım tam” dedi.

ADALI KART’IN 
ayrıcalıklı dünyası
Kuşadası Belediye Başkanı Ömer Günel
tarafından Ocak ayında yaşama geçirilen
Adalı Kart, sahipleri ile buluşmayı
sürdürüyor. Kuşadası’nda ikamet eden 18
yaşını doldurmuş tüm Kuşadalıların sahip
olabileceği ve kullanıcılarına ARYA Turistik
Tesisleri ile anlaşmalı işletmelerde alkol ve
tütün ürünleri hariç yüzde 30 indirim
sağlayan Adalı Kart, kuryeler tarafından
adreslere teslim ediliyor. Kültür-sanat
etkinliklerinde ücretsiz ya da indirimli bilet
imkanı da sunan Adalı Kart, Kuşadası
Belediyesi’ne ait otoparklarda da çeşitli
avantajlar sağlıyor. 

Aşıklar Tepesi’ne 
2.buluşma noktası
Cunda (Ali Bey) Adası, Mithatpaşa
Mahallesi’ndeki mülkiyeti hâzineye ait
yıkık yel değirmeni Ayvalık Belediyesi’ne
tahsis edildi. Ayvalık Belediye Başkanı
Mesut Ergin, Bursa Kültür ve Tabiat
Varlıklarını Koruma Bölge Kurulu’ndan
alınacak proje onayının ardından Aşıklar
Tepesi’ne doğal güzellikler korunarak,
sosyal tesisin de bulunduğu yepyeni bir
seyir alanı kazandırılacağını açıkladı.
Ergin, “Cennet Tepesi Kafeterya’nın
benzeri şeklindeki kafeteryamız, uygun
fiyat politikasıyla belediyemiz tarafından
işletilecektir” dedi.
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Büyükşehir Meclisi'nin yeni dönem ilk toplantısı Başkan Dr. Cemil Tugay’ın başkanlığında
yapıldı. Tugay, “Birlikte güzel bir beş sene geçirmeyi diliyorum” ifadelerini kullandı

“İz bırakacak güzel 
çalışmalar yapacağız”

İzmir Büyükşehir
Belediyesi’nin Nisan ayı olağan
meclis toplantısının birinci
birleşimi İzmir Büyükşehir
Belediye Başkanı Dr. Cemil
Tugay'ın başkanlığında yapıldı.
Kültürpark Fuar Alanı 4 Nolu
Hol’deki Meclis Salonu’ndaki yeni
dönemin ilk meclis toplantısında
divan katipleri, meclis başkan
vekilleri, encümen üyeleri,
komisyonlar ve belediye
birliklerinde görev alacak meclis
üyeleri seçildi. Saygı duruşu ve
İstiklal Marşı'nın okunmasının
ardından bir konuşma yapan İzmir
Büyükşehir Belediye Başkanı Dr.
Cemil Tugay, “Bu dönem
hepimize hayırlı olsun. Şehrimiz
için başarılı çalışmalar yapmayı
diliyorum. Her birinize bu
demokratik süreçte ortaya
koyduğunuz emek, çaba için ayrı
ayrı yürekten teşekkür ediyorum.
Birlikte güzel bir beş sene
geçirmeyi, şehrimizde iz bırakacak
güzel çalışmalar yapmayı yürekten
diliyorum. Hoş geldiniz, hepimize
hayırlı olsun” dedi. Meclis
toplantısında Başkan Tugay’ın
adaylık sürecinde emekliler ve
anneler için hayata geçirmeyi
vadettiği destekler gündeme geldi.
Emekli Dayanışma Kartı aracılığı

ile ihtiyaç sahibi emekliler için su
kullanımın bedelinin ilk 4
metreküpünün ücretsiz, sonraki
kullanımlarının ise yüzde 50
indirimli olması, yine destek kartı
aracılığı ile ihtiyaç sahibi
emeklilere market ve kira
desteğinin verilmesi hususu
mecliste gündeme geldi. 0-4 yaş
arası çocuğu olan ihtiyaç sahibi
annelerin  çocukları yanında iken
toplu taşımadan yararlanmasını
sağlayacak (60 kontür) Anne
Dayanışma Kartı da mecliste
görüşüldü. İki gündem maddesi de
komisyonlara havale edildi.
Seçimlerin ardından belediye
meclis dağılımının netlik
kazanmasıyla birlikte ilk oturumda

Cumhuriyet Halk Partisi (CHP)
139, AK Parti 39 ve Milliyetçi
Hareket Partisi (MHP) 6
temsilcisiyle yeni döneme başladı.
Toplantıda CHP’nin Grup Başkan
Vekili Zafer Levent Yıldır, Grup
Sözcüsü ise Elvin Sönmez Güler
olurken AK Parti’nin Grup
Başkan Vekilliği görevine Hakan

Yıldız, Grup Sözcülüğüne Nail
Kocabaş getirildi. MHP’nin Grup
Başkan Vekili ve Sözcüsü de
Bahadır Altınkeser oldu. Meclis
Birinci Başkan Vekilliği görevine
CHP’li Altan İnanç, İkinci Başkan
Vekilliği’ne ise CHP’li Mehmet
Atilla Baysak seçildi. 
(Haber Merkezi)

İzmir Büyükşehir
Belediye Başkanı Dr.
Cemil Tugay, seçim
döneminde verdiği
suda indirim sözünü
hayata geçirmek için
ilk adımı attı. İZSU
Genel
Müdürlüğü’nün
uyguladığı su
tarifelerinde yüzde 25
oranında indirim
yapılmasına yönelik Başkanlık
önergesi, İzmir Büyükşehir
Belediye Meclisi'nin yeni
dönemdeki ilk birleşiminde

görüşülerek ilgili
komisyonlara

gönderildi. İzmir
Büyükşehir Belediye
Başkanı Dr. Cemil
Tugay, seçim
vaatlerini birer birer
yerine getiriyor. Halk

Ekmek’te yapılan
indirimin ardından su

tarifelerindeki indirim
için de harekete geçildi.

Yeni dönemin ilk meclis
oturumunda Başkanlık
Makamı’nca gündeme eklenen
önergeye göre; İZSU Genel

Müdürlüğü, tüm abonelerin ilk 4
metreküp su tüketim bedellerinde
yüzde 25 indirim uygulayacak.
Önerge Plan Bütçe Komisyonu,
Bütçe ve Hukuk Komisyonu ile
Esnaf ve Tüketici Koruma
Komisyonu'na havale edildi. Suya
yönelik indirim önergesi, ilgili
komisyonlarda görüşüldükten
sonra meclis gündemine gelecek.
Meclise gelecek olan önerge,
oylandıktan sonra karara
bağlanacak. Suda indirimli
tarifenin, 1 Haziran'dan itibaren
yürürlüğe girmesi planlanıyor.
(Haber Merkezi)

Muğla Büyükşehir
Belediye Başkanı Ahmet Aras
ve yeni seçilen 11 CHP’li ilçe
belediye başkanı Anıtkabir’i
ziyaret etti. Başkanı Ahmet
Aras, ilçe belediye başkanları
Aslanlı Yol’dan yürüyerek
Atatürk’ün mozolesinin
önüne geldi. 

Mozoleye çelengin
bırakılmasının ardından saygı
duruşunda bulunuldu.
Mozoleden Misak-ı Milli
Kulesi'ne geçen Aras
Anıtkabir özel defterini
imzalayarak “Milli

değerlerimize bağlı, aklın ve
bilimin rehberliğinde insanca
yaşam için adil bir yönetim
anlayışı benimseyeceğime söz
veriyorum. Şimdi ortak
düşümüzü hep birlikte hayata
geçirmek ve umudu yeniden
yeşertmek üzere vazifemin
başındayım. Kadim
uygarlıklara yurt olmuş, ev
sahipliğinde insanlığın
evrensel yasaları oluşmuş
geçmişin ve geleceğin beşiği
Muğlamıza yorulmadan
hizmet edeceğim” yazdı.
(Haber Merkezi)

Aliağa Meclisi’nde
komisyonlar tamam

“YORULMADAN HİZMET EDECEĞİM”

Aliağa Belediye Meclisi 2024-2029
döneminin ilk meclisi için toplandı.
Aliağa Belediye Başkanı Serkan Acar
yönetiminde toplanan Nisan 2024
olağan meclisinde bir yıl süreyle
görev yapacak olan komisyon
üyelerinin seçimi yapıldı. Mahalli
İdareler Genel Seçimlerinden sonra
gerçekleştirilen ilk meclis toplantısı
saygı duruşunda bulunulması ve
İstiklal Marşı’nın okunmasının
ardından meclis başkan vekilleri,
kâtip üyeler, encümen üyeleri ile
komisyon üyelerinin belirlenmesiyle
devam etti. Yeni dönemin ülkemize ve
Aliağamıza hayırlı olması
temennisinde bulunan Aliağa Belediye
Başkanı Serkan Acar, “31 Mart yerel
seçimleri ile ülke genelinde olduğu
gibi Aliağa halkımız da sandık başına
giderek belediye başkanlığında
şahsımıza, meclis üyeliğinde ise siz
değerli meclis üyelerini yetkilendirdi.
Aliağamıza hep birlikte güzel
hizmetler yapmak nasip olur inşallah”
dedi. (Haber Merkezi)

İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı Dr. Cemil Tugay,
seçimden önce yurttaşlardan gelen yoğun talep üzerine 121
ve 508 numaralı ESHOT hatlarını yeniden devreye alma
sözünü tuttu. Mavişehir Aktarma Merkezi-Konak ve
Menderes-Konak otobüs hatları, bugünden itibaren hizmete
açılacak. Halk Ekmek’te yapılan indirimin ardından, su
fiyatlarında indirim, emekli ve anne dayanışma kartları,
Kentsel Dönüşüm Daire Başkanlığı’nın yeniden kurulması
için harekete geçen Başkan Tugay, seçim sürecinde
yurttaşlardan gelen yoğun talep üzerine 121 ve 508 numaralı
ESHOT hatlarını da yeniden devreye aldırıyor. İzmir
Büyükşehir Belediyesi Ulaşım Koordinasyon Merkezi
(UKOME) Genel Kurulu’nda onaylanan karar gereğince;
Mavişehir Aktarma Merkezi-Konak (121) ve Menderes–
Konak (508) otobüs hatları, yeniden hizmet vermeye başlıyor.

121 ve 508 numaralı 
ESHOT hatları yeniden

Gaziemir Belediyesi’nin 23 Nisan Ulusal Egemenlik ve
Çocuk Bayramı kutlamaları kapsamında düzenleyeceği
26. Gaziemir Ulusal Çocuk Şenliği başlıyor. 20-23 Nisan
tarihlerinde düzenlenecek şenlik kapsamında her gün
ilçenin farklı bir bölgesinde çocuklar için etkinlikler
düzenlenecek. Şenlikte sahnelenecek müzikallerle,
çocuklar sevdikleri çizgi film kahramanlarıyla bir araya
gelecek. Kukuli, Pijamaskeliler, Aslan, Kral Şakir
Kapadokya Macerası gibi müzikal gösterileriyle ve
Şubadap Çocuk Şarkıları Konseri, Volkan Çuha Eğlenceli
Sihirbaz Gösterisi’yle çocuklar keyifli saatler yaşayacak.
Gaziemir Belediyesi Halk Dansları Topluluğu’nun
minikler ile yıldızlar grupları da danslarıyla şenliğe renk
katacak. Şenliğin finalinde ise Yeni Türkü sahne alacak.
(Haber Merkezi)

Gaziemir’de şenlik zamanı
Yeni Türkü sahne alacak
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İsrail mi,
İran mı
kazandı 

Henüz yedi yaşındaydı.
Yeşilin değil sarı kızgın kumların

hakim olduğu bir coğrafyada ailesi ile
birlikte yaşıyordu.

Tabi buna yaşamak denirse.
Barakadan bozma, derme çatma evleri

rüzgarı içeri alıyor, uzun kış geceleri ayaz
minicik yüreğine işliyordu.

Peki ya yazları. Yazları Necef Çölü
kelimenin tam anlamıyla kavruluyordu.

Ciğerlerini yakan hava, kumları
havalandırıyor; sanki hepsini onun
camdan gözlerine dolduruyordu.

Nefes bile alamıyordu.
Şöyle buz gibi bir havuza atlayıp

doyasıya yüzmeyi ne çok isterdi.
Doğru ya! Daha önce hiç havuz

görmemişti. Yüzme de bilmiyordu.
Hem bu topraklarda su altından

değerliydi.
Son aylarda bir şeyler daha da değişmiş

her şey daha da kötüye gitmişti.
Artık elektrik de yoktu.
Yiyecek bulunmuyor, günde 2 öğün

hep aynı şeyi yiyorlardı.
Makarna.
Sofraya her oturuşlarında annesi yine

de ellerini açıyor, hem karınlarını
doyurdukları için, hem de hayatta
oldukları için dua ediyordu.

O da kendince annesini taklit ediyordu.
Ama duanın sonuna küçük bir ekleme

yapıyordu. Bu gece patlama sesi
gelmesin. 

Havada uçuşan rengarenk füzeleri ilk
gördüğünde havai fişek gösterisi sanmıştı. 

Bir tanesi karşı mahalleye düşünce fikri
değişti. Ortalık bir anda aydınlandı.
Korkunç bir gürültü sanki yeri sarstı.
Çığlığı bastığında en yakın arkadaşları
artık yoktu.

Geçen gece dışarıda aynı gösteri
başladığında o çoktan annesinin
kucağında uykuya dalmıştı bile.
Rüyasında arkadaşlarını görüyor, onlarla
Necef’in tozlu topraklarında
koşuşturuyordu.

Gökyüzündeki karşılıklı teknoloji şovu
sabaha kadar sürdü. İran 300’den fazla
silahla İsrail’i vurmaya kalktı. Ancak
atılan füzeler Tel Aviv semalarına 8
saatte ulaşınca “demir kubbe” saldırıları
kolaylıkla engelledi. Saldırılarda sadece 1
kişi yaralandı.

Üstelik bu kez yanında Amerika,
İngiltere, Fransa hatta Ürdün bile vardı.

Kimilerine göre İran’ın karizması
çizilmişti.

Tabi bu saldırının da savunmanında bir
de maliyeti var. Ekonomisi zor durumda
olan İran bir gecede 220 milyon dolar
harcadı. 

İsrail’in savunma maliyeti ise daha ağır
oldu. 1,35 milyar doları buldu.

Teknoloji savaştı. Peki kim kazandı?
İsrail mi? Hayır. O silahları İran ve

İsrail’e satanlar. Batı. Yani oyunu
kuranlar.

Peki kim kaybetti?
Kimilerine göre karizması çizilen İran,

cebindeki parasından olan İsrail.
Bir de kimsenin söz etmediği, hiçbir

açıklamada adını bile geçirmediği
faturayı ödeyen asıl masumlar var.

İsrail’in önleyici füzelerinden birinin
şarapnel parçaları Necef Çölü’ne düştü.

Evinde uyuyan Müslüman bedevi kızını
buldu.

Amina al Hasoni başından ağır
yaralandı.

Şimdi hastanede yaşam mücadelesi
veriyor.

(İsrail devletinin resmen tanımadığı ve
bu yüzden temel hizmetlerden mahrum
kalan Bedevi nüfusu, çöldeki derme
çatma evlerde yaşıyor.)

UĞUR

KIRMIZI DAKTİLO
KADİRmedyaup@gmail.com

Serkan
Acar 

Cemil
Tugay

Ahmet 
Aras

Başkan Tugay’dan suya 
indirim için ilk hamle

Cemil
Tugay
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Ege Üniversitesi Eczacılık Fakültesi
Farmakoloji Anabilim Dalı öğretim üyesi Doç.
Dr. Gönen Özşarlak Sözer’in yürütücüsü olduğu
Fare Penil Dokusunda H2SYanıtlarının Hem
Oksijenaz Yolağı İle İlişkisi” başlıklı proje,
TÜBİTAK 1002 Programı kapsamında
desteklenmeye uygun bulundu. Proje
yürütücüsü Doç. Dr. Gönen Özşarlak Sözer ve
ekibini makamında ağırlayarak tebrik eden Ege
Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Necdet Budak,
Ege Üniversitesi araştırmacıları tarafından
hazırlanan projelerin, akademik çalışmaların
TÜBİTAK tarafından destek görmeye devam
ettiğini belirtti. (Haber Merkezi)

EÜ’nün bir projesine 
daha TÜBİTAK onayı

Yaşar Üniversitesi İnsan ve Toplum Bilimleri
Fakültesi Psikoloji Bölümü Öğretim Üyesi Doç.
Dr. Sinan Alper, Bilim Akademisi'nin Genç
Bilim İnsanları Ödül Programı (BAGEP)
kapsamında, 2024 yılında farklı uzmanlık
alanlarında ödül alan 43 akademisyenden biri
oldu. Psikoloji alanında ödül alan iki
akademisyenden biri olan Doç. Dr. Alper, iki yıl
süreyle araştırma desteği alacak. ALLEA, ISC
(ve CoARA üyesi olan Bilim Akademisi
tarafından 2013 yılından itibaren her yıl
gerçekleştirilen Genç Bilim İnsanları Ödül
Programı (BAGEP), 40 yaş altı akademisyenlere
destek sağlamayı amaçlıyor. (Haber Merkezi)

Prof. Dr. Ömür Dereci, yirmilik dişlerin
çekilmesi zorunluluğunun
toplumdaki yanlış bir algı olduğunu
söyledi. Dereci, yirmilik dişlerin kist
ve patolojik doku gelişimine neden
olmadığı, ağrı yapmadığı takdirde
çekilmeyebileceğini belirtti. Yirmilik
dişlerin, insanoğlunun gelişim
sürecinde kullanımının azalmasıyla
ağızda bir fazlalık haline geldiğini
belirten Prof. Dr. Ömür Dereci,
“Yirmilik dişler 20 yaşlarında
insanlar ulaştıkları zaman kendini
gösteren dişler oldukları için adı 20
yaş dişi olarak konulmuştur.
Ortalama 20 yaşında bu dişlerin
çıkmaya başlamış olması gerekiyor.
Yediğimiz gıdaların, sert gıdalardan
yumuşak gıdalara geçiş olduğu için
zaman içerisinde yıllar içerisinde ve
öğünlerimiz değiştiği için bize bu
arka dişlere ihtiyaç duymuyoruz
artık. O yüzden bu dişlerde de çıkma
problemleri oluşuyor” dedi. (İHA)

Doç. Dr. Alper’e
araştırma ödülü

20’lik diş için
uzman uyarısı

Cep telefonunuzla
konuştuğunuz esnada bir
yandan da ‘acaba nereye
koydum?’ diyerek aradığınız
oldu mu? Ya da gözlüğünüz
gözünüzde ‘yine nerede
çıkardım?’ dediğiniz?!.. Bu ve
benzeri türden basit
unutkanlıklar çoğunlukla
arkadaş sohbetlerinde kah
gülerek kah yakınarak
anlattığımız konulardan
oluyor ama ya
ilerleyen yaşın da
etkisiyle çok ciddi
hastalıkların
sinyalleri olanlar! 

Beyin
sağlığının ve
bilişsel
fonksiyonların
korunması ve
iyileştirilmesi için
genç yaştan itibaren
özellikle sağlıklı beslenme
başta olmak üzere bazı
önlemleri mutlaka almak
gerekiyor. Beslenme ve diyet

uzmanı Ezgi
Hazal Çelik

“Beslenme,
egzersiz, düzenli

ve kaliteli uyku,
stres yönetimi gibi

yaşam tarzı müdahaleleri
hastalıkla birlikte meydana
gelen bilişsel problemleri
geciktirecek, önleyebilecek,

girişimsel olmayan, güvenilir
ve kolay yollardır” diyor.
Çelik, beyin sağlığını
güçlendirici özelliğe sahip
olan, sofralarınızda yer
vermeniz gereken 5 etkili
besini yağlı balıklar, kabak
çekirdeği, yumurta, zerdeçal
ve kahve olarak sıraladı.
(Haber Merkezi)
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Baharın gelmesiyle birlikte,
polen alerjileri gibi alerjik
reaksiyonlarda önemli bir artış
yaşanmaya başladı. Özellikle
polen alerjisi olan vatandaşlar,
bu dönemde hayatlarını büyük
ölçüde etkileyen semptomlarla
mücadele etmek zorunda
kalıyorlar. Bazı hastalar ise
burun tıkanıklığı, hapşırma,
kaşıntı ve göz yaşarması gibi
sadece bahar aylarında değil,
tüm yıl boyunca yaşamak
zorunda kalıyor. İzmir
Ekonomi Üniversitesi Medical
Point Hastanesi KBB
hastalıkları bölümünden Prof.
Dr. Erdem Eren, sene
boyunca süren ve ilaçla
kontrol altına alınmayan
alerjilerin ameliyatla
tedavisinin mümkün olduğunu
belirtti. Alerjiyi ikiye ayıran
Eren, “Alerjik rinit ve non
allerjik rinit (vazomotor rinit)
olmak üzere ikiye ayrılıyor.
Alerjik rinit daha çok
çiçeklere, böceklere karşı
havada gezen alerjilerdir. Tüm
mevsime de yayılabilir, senede
3-4 ay da görülebiliyor. Bunun
ilk tedavisi bir alerjenden
kaçınmak, alerji hapları ve
burun spreyleri kullanmak. Bu
tedavi yöntemiyle şikayetlerini
kontrol edebildiğimiz çok

hastamız var. Bir de bu
bahsettiğimiz şikayetleri belli
bir dönem değil de tüm yıl
boyunca yaşayan vazomotor
rinit dediğimiz hasta grubu
var. Bu hastalarda normal
tedaviler çok etkili
olmayabiliyor.” dedi. 

‘SİNİRE MÜDAHALE’
Tüm yıl boyunca alerjiye

sebep olan sinire müdahale
edilebildiğine vurgu yapan
Eren, “Akıntıyı, kaşıntıyı,
hapşırmaları tetikleyen bir
sinirimiz var. Bu siniri
ameliyatla yakabiliyoruz.
Endoskop denen kamerayla
burnun içinden giriyoruz ve
ameliyatı gerçekleştiriyoruz.
Genelde alerjide burun
etlerinin de büyümeye
başlaması bir tıkanıklık nedeni
olabiliyor. Bu işlemler
sırasında burun etlerini
küçültmek de mümkün.
Ameliyatta dışarıda kesi
olmuyor. Hastalarımıza
ameliyat sonrası bir hafta
dinlenmelerini öneriyoruz”
diye konuştu. Her alerjisi olan
hastanın ameliyat için uygun
olmadığının altını çizen Eren,
“Hastanın şikayetlerinin bir
döneme değil, tüm yıla
yayılmış olması gerekiyor.

Şikayetlerinin hekimler
tarafından verilmiş
ilaçlarla veya spreylerle
geçmemiş olmaması
gerekiyor. Bunların
dışında tüm sene ilaç
kullanan hastanın ilaç
kullanmayı bıraktıktan
sonra şikayetlerinin
tekrarlıyor olması
gerekiyor. O sebepten
ötürü yılda birkaç kez
bu şikayetleri yaşayan
hastalara ameliyat
önermiyoruz. Hastayı
muayene ettikten
sonra tetkikler
ışığında yol
izliyoruz.”
ifadelerini
kullandı. 
(Haber
Merkezi)
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Medical Point Hastanesi KBB hastalıkları uzmanı Prof.
Dr. Erdem Eren, ilaçlarla sonuç alınamayan uzun 
süreli alerjilerin ameliyatla tedavi edilebildiğini söyledi

Tokat Üniversitesi öğretim üyesi Doç.
Dr. Ahmet Erdem hipnozla ilgili
açıklamalarda bulundu. Hipnoz’un
korkulacak bir tedavi yöntemi
olmadığını ifade eden Erdem,
“Hipnoz, sigarayı bıraktırma,
duygusal yemek yeme, kekemelik,
cinsel terapi gibi birçok konuda
kullanılabiliyor” dedi.   Kekemelik
ve sigara bırakma gibi birçok
hastalığın tedavisinde hipnozun
büyük bir etkisi olduğunu
vurgulayan Erdem, “Psikiyatristler
ve klinik doktorları belli sorunların
tedavisinde hipnozu kullanıyorlar.
Diş hekimleri diş çekiminde korku
yaşayanlarda, mide bulantısı
yaşayanlarda ve ağrıyla ilgili sorun
yaşayanlarda, iğne olamayanlarda,
iğne yaptıramayanlarda kullanılıyor
ve bu hipnoz etkisiyle ağrı
yaşamadan, mideleri bulanmadan,
herhangi bir doktor korkusu
olmadan dişlerinin tedavisini
yaptırabiliyorlar. Hipnoz, sigarayı
bıraktırma konusunda, kekemelik
ve benzeri tüm sorunlarda, cinsel
terapilerde kullanılabiliyor” diye
konuştu. (İHA)

TÜTÜNE KARŞI
hipnoz ile tedavi 
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Aşağıda cins, miktar ve değerleri yazılı mallar satışa çıkarılmış olup ayrıntılı açıklamalara
esatis.uyap.gov.tr adresi üzerinden 2023/28 SATIŞ sayılı dosya numarası ile erişim
sağlanabilir.
1 NO'LU TAŞINMAZIN
Özellikleri : İzmir İl, Menemen İlçe, TELEKLER Köy, Yaylacivarı Mevkii, 165 Ada, 64 Parsel,
Adresi : Telekler Köyü Yaylacivarı Mevki 165 Ada 64 Parsel Menemen / İZMİR
Yüzölçümü : 2.969,09 m2 
İmar Durumu : 1/25.000 ölçekli İzmir Bütünü Çevre Düzeni Planında Tarım Alanı içerisinde
kalıp, 7.12. mad. tabiidir. 
Kıymeti : 1.781.454,00 TL KDV Oranı : %10

2 NO'LU TAŞINMAZIN
Özellikleri : İzmir İl, Menemen İlçe, TELEKLER Köy, Devetepesi Mevkii, 117 Ada, 1 Parsel,
Adresi : Telekler Köyü Devetepesi Mevki 117 Ada 1 Parsel Menemen / İZMİR
Yüzölçümü : 6.325,31 m2
İmar Durumu : 1/25.000 ölçekli İzmir Bütünü Çevre Düzeni Planında Orman Alanı
içerisinde kalıp, 7.19. mad. tabiidir. 
Kıymeti : 1.897.593,00 TL KDV Oranı : %10

07/04/2024 (İİK m.114 ve m.126)
(*) İlgililer tabirine irtifak hakkı sahipleri de dahildir. 

Resmi ilanlar:  www.ilan.gov.tr’de                                                         (Basın: 2017921)

T.C.
MENEMEN

(SULH HUKUK MAH.) SATIŞ MEMURLUĞU
2023/28 SATIŞ

TAŞINMAZIN GAZETE VEYA İNTERNET HABER 
SİTESİ İLANI

Örnek No:55*

1.Artırma 
Başlangıç Tarih ve Saati : 07/05/2024 - 11:33

Bitiş Tarih ve Saati : 14/05/2024 - 11:33

2.Artırma 
Başlangıç Tarih ve Saati : 07/06/2024 - 11:33

Bitiş Tarih ve Saati : 14/06/2024 - 11:33

1.Artırma 
Başlangıç Tarih ve Saati : 07/05/2024 - 12:03

Bitiş Tarih ve Saati : 14/05/2024 - 12:03

2.Artırma 
Başlangıç Tarih ve Saati : 07/06/2024 - 12:03

Bitiş Tarih ve Saati : 14/06/2024 - 12:03

ALTAY'IN İLERİ GELENLERİ TOPLANIYOR
1'inci Lig'de küme düşmesi kesinleşen siyah beyazlılarda camianın önemli
isimleri bugün bir araya gelip kulübün kurtuluşu için yol haritası çizecek

TFF 2'nci Lig'e son kongrede 664
milyon 918 bin TL olarak açıklanan
borç yüküyle düşecek siyah-
beyazlılarda yapılacak toplantıda
şirketleşme çalışmaları için bazı
kararlar alınması bekleniyor. 

Kulübün simge isimlerinden Mustafa
Denizli'nin önderliğinde İzmir Ticaret
Odası'nda saat 19.30'da gerçekleşecek
toplantıya eski başkan Ahmet Taşpınar

ve eski yüksek divan kurulu başkanı
Ahmet Çoker'in yanı sıra camianın önde
gelen isimlerinin katılacağı öğrenildi.

Son olarak geçen ay sonunda yapılan
seçimli olağanüstü genel kurulda
başkanlık görevine Süleyman
Özkaral'ın getirildiği Altay'da bu kez
şirketleşme için bir kez daha kongre
kararı alınması bekleniyor. 

Geçen yıl ağustos ayında yapılan

genel kurulda üyelerden şirketleşme
yetkisi alınmış ancak bir kulüp üyesinin
dava açması nedeniyle şirketleşme
çalışmaları rafa kaldırılmıştı. 

Bu arada camia büyüklerinin genel
kurul yapısını değiştirmeyi planladığı
öğrenildi. Yıllık aidat ücretinin 2 bin
400 TL'ye çıkarıldığı kulüpte üye
sayısının düşürülmesi gündemde.
(DHA)

Mustafa
Denizli
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TFF 3'üncü Lig 2'nci Grup'ta son iki haftaya şampiyonluk
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Daha önce Yasin Ozan'ın

sezonu kapattığı Kaf-
Kaf'ta Şeref ve Fatih
Taşdelen'den sonra sağ
bek Erdem ve sol bek
Ferdi de sakatlandı. Devre
arasında Eyüpspor'dan
kiralanıp ilk 11'in
değişmeyen ismi olan 20
yaşındaki sağ bek
Erdem'in son Bulvarspor
deplasmanında çapraz
bağlarının koptuğu ortaya
çıktı. Erdem'in sakatlığının
ciddiyeti hafta başında
farkedilirken, ameliyat
olacak genç oyuncu en az
6 ay sonra sahalara
dönecek.

Yine sezon başından beri
as kadronun vazgeçilmezi
olan altyapı patentli sol
bek Ferdi'nin de

adalesinde yırtık meydana
geldi. 3 hafta forma
giyemeyecek Ferdi takım
şampiyonluğu ıskalayıp
Play-Off oynarsa bu
maçlara yetiştirilmeye
çalışılacak. Şeref'in
iyileşmesi de 3 haftayı
bulacak. Dizinde sakatlık
bulunan Fatih dün
antrenmanı yarıda bıraktı.
Takımdaki tek santrfor
olarak kalan yıldız
futbolcunun pazar günü
Hacettepe 1945 maçında
riske edilmesi
beklenmiyor. Yeşil-
kırmızılılarda sakatlıktan
çıkan, Bulvarspor maçında
yine görev yapmayan Cenk
Ahmet de son haftalar
öncesi halen form tutmaya
çalışıyor. (DHA)
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Karşıyaka'nın devre arasında
3'üncü Lig 1'inci Grup'taki
Kepezspor'a gönderdiği Emre
Gemici, Antalya ekibini
şampiyonluğa taşıdı. Kaf-Kaf'taki
1.5 sezonluk macerasının ardından
bu sezon yedek kaldığı için ayrılmak
isteyip Kepez'e satılan yıldız
santrfor yeni takımında 12 maçta 13
kez ağları sarstı. Emre, 7 Nisan'daki
Tarsus İdman Yurdu sınavında 5 gol
birden attı. Emre'nin forma giydiği
Kepez, üst üste 8 galibiyetle bitime
2 hafta kala şampiyonluk ve 2'nci
Lig'e çıkmayı garantiledi.
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1'İNCİ Lig'de bitime 4 maç kala Süper Lig'e

koşan Göztepe, cumartesi günü deplasmanda
oynayacağı Girdesunspor maçı için büyük
organizasyona hazırlanıyor. Küme düşmesi
kesinleşen rakibi karşısında mutlak galibiyet
hedefleyen sarı-kırmızılılarda binlerce taraftar
akın akın Giresun'a gitmeye hazırlanırken,
uçak ve otobüs organizasyonlarına başlandı.
Yönetimin de tam kadro Giresun'da yer alacağı,
Göz-Göz'ün Giresun'da şampiyonluk provası
yapacağı bildirildi. Giresunspor'u yenmesi
halinde pazar ve pazartesi günü rakiplerinin
oynayacağı maçları bekleyecek Göztepe,
Çorum FK ve Kocaelispor'un yenilmesi,
Sakaryaspor'un da en az berabere kalması

halinde Süper Lig'e adını yazdırmayı
garantileyecek.

Teknik direktör Stanimir Stoilov'un takıma
rehavet uyarısında bulunduğu bildirildi. Son 4
maçta sadece 1 galibiyet alabildiklerini
öğrencilerine hatırlatan Bulgar çalıştırıcının
kesinlikle ciddiyetten taviz vermediği
kaydedildi. Göztepe'de sezonu kapatan kaptan
sol bek İsmail Köybaşı ve tedavisi süren orta
saha Doğan Erdoğan'ın Giresunspor'a karşı
forma giyemeyeceği, iyileşen Ahmed Ildız'ın ise
görev verilmesi durumnda sahadaki yerini
alabileceği belirtildi. İzmir ekibi sezonun ilk
yarısında Giresunspor'u Gürsel Aksel Stadı'nda
oynanan maçta 3-0 yenmeyi başarmıştı. (DHA)

MENEMEN FK
garanti peşinde

Altınordu sonunu
GETİREMİYOR...

TFF 2'nci Lig Kırmızı Grup'ta son
iki maçını kazanamayan Play-Off
potasındaki Menemen Futbol
Kulübü bu hafta işini garantiye
almayı hedefliyor. Küme düşmesi
haftalar önce kesinleşen
Uşakspor'a konuk olacak sarı-
lacivertliler maçı kazanıp Isparta
32 Spor'un İnegölspor karşısında
puan kaybını bekleyecek. Isparta
32 Spor'un 5 puan önünde yer
aldıklarını belirten teknik direktör
Yılmaz Vural, "Bitime 3 maç kaldı.
Play-Off için önemli bir avantaja
sahibiz. Biz bu hafta kazanır,
Isparta takımı da kayıp yaşarsa
işimizi garantileyeceğiz. Önce
Play-Off'u garantileyip ardından
sıralamaya göre yol haritamızı
belirleyeceğiz" dedi. (DHA)

ALTINORDU, bu sezon 4 kez son
anlarda kalesinde gol görerek
alabileceği 5 puanı elinden kaçırdı.
Sezonun ilk haftasında evinde Nazilli
Belediyespor'la karşılaşan İzmir
ekibi, 90'ıncı dakikada yediği golle
rakibine 3-2 yenilip 1 puandan oldu.
Kırmızı-lacivertliler ikinci yarının ilk
haftasında konuk olduğu Nazilli ekibi
karşısında yine uzatmada yıkıldı.
Nazilli Belediyespor 90+4'üncü
dakikada bulduğu golle skoru 
1-1'e getirdi ve Altınordu galibiyete
çok yaklaşmışken 2 puan daha
kaybetti. (DHA)

Yılmaz
Vural
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UNESCO Dünya Mirası Geçici Listesi'nde yer
alan Kızılırmak Deltası Kuş Cenneti’ndeki
yaban hayatı ve bitki örtüsü ilkbaharın
gelmesiyle birlikte daha da canlandı. Su
papatyalarıyla
beyaza bürünen
deltayı, Ramazan
Bayramı tatilinde
yaklaşık 7 bin
500 kişi ziyaret
etti. UNESCO
Dünya Mirası
Geçici
Listesi'nde yer alan Kızılırmak Deltası
Kuş Cenneti, habitat çeşitliliği ve fauna
açısından zengin popülasyonuyla nesli
tükenme tehlikesi altındaki 24 kuş
türünden 15’ine, ülkede görülen 500 kuş
türünden de 365’ine ev sahipliği yapıyor.
140 tür kuşun ürediği delta her yıl 7
milyondan fazla göçmen kuşun rotasında
yer alıyor. Özellikle bahar döneminde
binlerce leyleğe ev sahipliği yapıyor. (İHA)

SANATIN HER DALI VAR
Egetelgraf.com’dan Safanur Öztürk’ün haberi 
Uluslararası İZARTİST Derneği, Dokuz Eylül
Güzel Sanatlar Fakültesi ortaklığı ile İzmir
Büyükşehir Belediyesi’nin ev sahipliğinde
düzenlenen İZARTİST Sanat Günleri, sergi
açılışıyla başladı. Birçok ülkeden sanatçının
eserleriyle düzenlenen sergide resim,
heykel, grafik, seramik, sulu boya,
enstalasyon, video art gibi farklı 
disiplinlerde eserler sergilendi.

5 MAYIS’A KADAR AÇIK
Doğanın döngüsüne dikkati çeken
projede çevresel konulara duyarlılık
çağrısı yapılıyor. Serginin küratörü
Muzaffer Bektaş (Mona Muzo),
projenin amacının doğanın çığlığına
ses olmak olduğunun altını çizdi,
toplumda pozitif bir etki yaratmak
istediklerini belirtti. 5 Mayıs’a kadar
sürecek sergiye tüm sanatseverlerin
davetli olduğunu söyledi. 

Uluslararası İZARTİST Derneği’nin öncülüğünde Sanat Günleri başladı. Dernek,
‘Çığlık’ temalı doğa sergisiyle Kültürpark Atlas Pavyon’da sanatseverleri buluşturdu

Gökyüzünde 
tavla heyecanı
Adana'nın merkez Sarıçam ilçesinde iki
yamaç paraşütü pilotu sıra dışı bir
deneyime imza attı. Menekşe
Mahallesi'ndeki kalkış alanına giden
Mehmet
Ağırman ile
Furkan
Nizamsever,
yamaçtan
havalanarak
paraşütle
tandem uçuşu
gerçekleştirdi.
Yanlarında
tavla götüren iki pilot, havalandıktan bir
süre sonra gökyüzünde tavla oynadı. Bir
süre havada kalan iki pilot, oyunlarının
bitmesinin ardından alana iniş yaptı.
Mehmet Ağırman ile Furkan Nizamsever,
Adana semalarında tavla oynadıkları anları
aksiyon kamerasıyla kayıt altına aldı. (AA)

Özgün senaryolarla kentin tarihine ışık tutan İzmir Aşkına Derneği son
müzikaliyle Adana Portakal Çiçeği Karnavalı’na İzmir’i temsil etmeye gidiyor

Cana yakınlığı, beyaz, ipeksi kürkü,
aslan yürüyüşü, tilki kuyruğuna
benzeyen uzun ve kabarık kuyruğu,
değişik göz renkleri ve suya
düşkünlüğüyle kentin en önemli
değerlerinden Van kedilerinin
doğumları devam ediyor. Kedi Evi
Villası'nda, Türkiye güzeli ‘Mia’
isimli kedi de doğum yaptı. İlk
doğumunda 5, ikinci doğumunda 4
yavru doğuran Mia, bu kez de iki
yavru dünyaya getirdi. (İHA)

"Ege'nin İncisi İzmir Cumhuriyet'in
Yansımaları" adlı fotoğraf sergisi Atatürk Kültür
Merkezi Sanat Galerisi'nde sanatseverlerle
buluştu. Ege Üniversitesi Rektör Yardımcısı
Prof. Dr. Mehmet Ersan serginin İzmir'in
tarihini, kültürünü ve cumhuriyet dönemi

boyunca yaşadığı değişimleri fotoğraf
kareleriyle gözler önüne serdiğini belirtti.
Cumhurbaşkanlığı Devlet Arşivleri Başkanlığı
Tasnif ve Araştırma Hizmetleri Dairesi Başkanı
Ahmet Şahin, serginin İzmir'in köklü tarihine
ayna tuttuğunu kaydetti. (Haber Merkezi)

DOGANIN CIGLIGINA
SES, NEFESINE NEFES
DOGANIN CIGLIGINA
SES, NEFESINE NEFES

Kızılırmak’ta
bahar güzelliği

YAKIN TARİHİMİZE
IŞIK TUTAN SERGİ

ULUSLARARASI ALANDA
Tepekule Kongre ve Sergi Sarayı, Adnan
Saygun Sanat Merkezi, Narlıdere Gürdal
Tosun Sahnesi, Karşıyaka Hikmek
Şimşek Sanat Merkezi gibi sahnelerde
60 kişilik kadroyla sahneledikleri “İzmir
Aşkına Sokağın Kadınları” adlı
çalışmayla büyük beğeni toplayan
müzikal gösterim, ilk kez uluslararası
bir alanda sahneye çıkacak.

GURUR YAŞATTILAR
Adana’daki Uluslararası Portakal Çiçeği
Karnavalı'na bu yıl ilk kez İzmirli bir grup
davet edildi. İzmir Aşkına Derneği kültür
sanat projelerinden, bu yıl kadın temasıyla
sahnelenen müzikalin başarısı böylece
şehrin dışına da taştı. İzmir dışında
geçtiğimiz sezonlarda da sahne alan ekip ilk
kez uluslararası bir organizasyonda yer
almanın heyecanını yaşıyor. (Haber Merkezi)
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‘Mia’ üçüncü
kez anne oldu

Muzaffer 
Bektaş

SAFANUR
ÖZTÜRK


